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Cena 3 din 

25. junij - naš veliki dan 
letnico prihoda tovariša Tita na čelo Komunistične partije Jugoslavije in 85-letnico njegovega rojstva bomo v 

Šaleški dolini obeležili na svojstven način - 25. junija, v okviru praznovanja dneva samoupravljalcev, bomo z 
odkritjem skulpture predsednika Titai znova izpričali pripadnost naših delovnih ljudi m občanov nasi razvojni 
usmeritvi - samoupravni socialistični Jugoslaviji, bratstvu in enotnosti naših narodov in narodnosti ter politiw 

neuvrščenosti 

Prireditve kulturnega 

Za vse narode in narodnosti 
Jugoslavije je letošnje leto jubi-
lejno. Mineva 40 let od prihoda 
tovariša Josipa Broza — Tita na 
čelo Komunistične partije 
Jugoslavije in 85 let od njego-
vega rojstva. Ob teh dveh jubi-
lejih se bomo znova spominjali 
Titovega revolucionarnega dela, 
njegov odločilen in neprecenljiv 
prispevek v zmagi narodnoosvo-
bodilne vojne, za vsestranski 
razvoj socialistične samouprav-
ne Jugoslavije, za utrjevanje 
bratstva in enotnosti naših na-
rodov in narodnosti ter za ne-
uvrščen, neodvisen položaj naše 
družbe v svetu. 

Titov jubilej ni samo praz-
nik Zveze komunistov Jugosla-
vije, pač pa bo vsenarodni in 
delavski praznik in jubilej, praz-
nik vseh naših zmag in uspehov. 
Posebej tudi zato, ker sta Tito-
vo ime in delo postala nepo-

sreden interes vsakega našega 
delovnega človeka in občana. 

Tako si zamišljamo manife-
stacije Titovega jubileja tudi v 
občini Velenje, v Šaleški dolini. 
Znova bomo lahko samo po-
trdili besedam, ki jih je izrekel 
tovariš Tito, ko je pred osmimi 
leti obiskal Velenje: „Rezultati, 
ki smo jih dosegli, nam vlivajo 
dovolj ohrabritve. Zadosti je, 
glejte, danes pogledati, kakšno 
je Velenje. Tu, kjer so nekdaj 
stale barake in podrtije, kjer je 
delavec živel v najslabših razme-
rah, je zraslo čudovito mesto!" 

V Velenju, mestu, ki je sad 
socialistične revolucije, mestu, 
ki je zraslo v novi socialistični 
Jugoslaviji, bomo 25. junija, v 
okviru praznovanja dneva samo-
upravljalcev, odkrili skulpturo 
predsednika Tita. S tem bomo 
delovni ljudje in občani Šaleške 

doline znova izpričali našo pri-
padnost razvojni usmeritvi -
samoupravni socialistični Jugo-
slaviji, bratstvu in enotnosti 
naših narodov in narodnosti ter 
politiki neuvrščenosti. 

Sicer pa bo jubilejno leto v 

občini Velenje v znamenju po-
glabljanja samoupravljanja in 
samoupravnih odnosov, uveljav-
ljanja vsebine zakona o združe-
nem delu ter prizadevanj za 
višjo produktivnost in boljše 
delo. 

Uredništvo na obisku 
Februarja začenjamo z obiski našega uredništva v temelj-
nih organizacijah združenega dela in krajevnih skupno-
stih — Do 5. februarja zbiramo predloge, katero temeljno 
organizacijo združenega dela oziroma krajevno skupnost 

naj najprej obiščemo 

V .prvi letošnji številki „Naše-
ga časa" smo se v komentarju 
tedna zavzeli za utrditev vezi 
med vami, naročniki in bralci 
našega domačega tednika, in 
med uredništvom. Zapisali smo, 
da bomo med predlogi za utrdi-
tev vezi najprej uresničili tistega 
o obiskih uredništev ,Našega 
časa" in Radia Velenje v temelj-
nih organizacijah združenega 
dela in krajevnih skupnostih. 

TUDI TO 
SMO SL I ŠAL I 

Na zadnji seji občinske 
konference SZDL Velenje je 
v razpravo o predlogu K a n -
didatne liste razširjenega iz-
vršnega sveta skupščine ob-
čine Velenje posegla tudi 
Branka Mravljak: 

„Ko bomo volili nov ob-
činski izvršni svet, čez do-
bro leto dni, bi bilo prav, da 
bi bila v njem zastopana tudi 
kakšna tovarišica. Prepri-
čana sem, da bi bilo delo iz-
vršnega sveta potem lahko še 
boljše!" 

Prvi tak obisk želimo opraviti 
v mesecu februarju. Vse naše 
naročnike in bralce ter poslušal-
ce Radia Velenje vabimo, da 
nam pošljejo predloge o tem, 
katero temeljno organizacijo 
združenega dela oziroma krajev-
no skupnost v naši šaleški dolini 
naj bi najprej obiskali ter pred-
stavili življenje in delo v njej. 
Predloge (sporočite jih po pošti 
ali pa tudi po telefonu na naše 
uredništvo 850-087) bomo 
sprejemali do 5. februarja. 

O podrobnosti prvega obiska, 
posebej pa o tem, kdaj in kje bo 
naše uredništvo na obisku, bo-
mo podrobneje poročali v pri-
hodnjih številkah „Našega ča-
sa" in v oddajah Radia Velenje. 

V SOSESKI ŠALEK-GORICA II 748 STANOVANJ 
- V novi soseski Šalek-Gorica II je v polnem 
razmahu gradnja stanovanj. Tako bo Gradbeno indu-
strijsko podjetje Vegrad Velenje, ki je izvajalec del, 
zgradil do konca prihodnjega leta skupaj 748 sta-
novanj, od tega je 106 stanovanj, katera so bila kon-
čana lani, že dobilo stanovalce. 

Ljubiteljem nogometa v Ša-
leški dolini je uprava nogomet-

Posnetek nogometašev Hajduka in velenjskega Rudarja v spomin na 
prvo srečanje. 

nega kluba Rudar v nedeljo res-
nično pripravila lepo nogomet-
no popoldne. V goste je namreč 
povabila znano prvoligaško mo-
štvo Hajduk iz pobratenega me-
sta Split, ki je na igrišče priteg-
nil prav gotovo več kot tri tisoč 
gledalcev. Čeprav je bilo igrišče 
pokrito s snegom, so bili gledal-
ci zadovoljni z igro. Zlasti so jih 
navdušili domači igralci, ki se 
bodo z novimi okrepitvami prav 
gotovo odločno potegovali za 
prvo mesto v Slovenski nogo-
metni ligi. 

Po končani tekmi so se igral-
ci in predstavniki obeh klubov 
zbrali na kratkem srečanju v 
hotelu Paka. Po izmenjavi med-
sebojnih daril jc goste pozdravil 
v imenu skupščine občine in iz-
vršnega sveta ter NK Rudar 

Do konca tedna bo še (za 
ta čas) nadpovprečno toplo. 
V presledkih so možne pada-

| vine, v nižinah kot dež. 

kom Poličem. S 
- V Domu kultui-e Šoštanj, 4. 2. 1977 ob 20. uri. Gostuje $ 

SLG Celje s komedijo: Moška zadeva Franza Xaverja 
Kroetza 

- V prostorih Knjižnice Kulturnega centra Velenje, dne 4. 
2. 1977 ob 19. uri otvoritev male retrospektivne razstave 
likovnih del Hinka Smrekarja. 
Sodeluje: 
1. Boris Kralj, recitacija 
2. Silvester Mihdčič - električna harmonika 
V Domu kulture Šmartno ob Paki, dne 6.2. 1977 ob 17. 
uri gostuje Polde Bibič z monodramo „Debele zgodbe Pe-
tra Fuleža" na besedilo Jureta Kislingerja. 

- V Domu kulture Velenje, dne 9. 2. 1977 ob 20. uri opera 
J. Gotovca Ero z onega sveta v izvedbi Mariborske opere. 

I 

/ 

Dogovor o delu 
Sestali so se člani vodstev osnovnih organizacij ZSMS iz 
krajevnih skupnosti in predsedstvo konference mladih v 

krajevnih skupnostih 

Prijateljstvo ne pozna meja 
Nogometaši Hajduka in Rudarja so pripravili številnim ljubiteljem nogometa-lepo nedelj-
sko popoldne — Tudi sodelovanje športnikov krepi vezi med pobratenima občinama 

Split in Velenje v . 
predsednik velenjskega izvršne-
ga sveta Franjo Kljun in se jim 
zahvalil za odigrano tekmo v 
Velenju in izrekel željo, da bi se 
sodelovanje med pobratenima 
mestoma Velenje in Split na 
športnem področju še okrepilo. 

Gostje iz Splita so se zahvalili 
za izredno lep sprejem v Vele-
nju, poudarili, da je Rudar zelo 
kvalitetna ekipa in povabili Ru-
darja, da gostuje v Splitu v le-
tošnji sezoni. 

Predsedstvo konference mla-
dih v krajevnih skupnostih ob-
čine Velenje se je v ponedeljek, 
24. januarja, sešlo na posvet s 
predsedniki, sekretarji in refe-
renti za posamezna področja v 
osnovnih organizacijah ZSMS 
Velenje v krajevnih skupnostih. 
Na posvetu so se dogovorili o 
nalogah, ki jih morajo uresničiti 
do meseca maja. 

Na področju splošnega ljud-
skega odpora si bodo tudi v tem 
letu prizadevali, da se bo čim-
več mladih vključilo v enote te-
ritorialne obrambe občine Ve-
lenje. V zvezi s sodelovanjem na 
zveznih, republiških in lokalnih 
delovnih akcijah pa bodo stre-
meli za tem, da bi se udeležil v 
tem letu iz vsake osnovne orga-
nizacije brigadirske akcije vsaj 
en mladinec. Osnovne organiza-
cije morajo tudi čimprej poslati 
na občinsko konferenco pred-
log, kje in katere lokalne akcije 
naj bi organizirali letos v obči-
ni. Na posvetu so se dogovorili 
tudi o sodelovanju in soorgani-
zaciji osnovnih organizacij 
ZSMS v krajevnih skupnostih 
pri letošnjem pohodu po poteh 
14. divizije ter o organizaciji 

Na kratko 
KONFERENCA OOS REK VE-

LENJE - V soboto, 29. januarja, bo 
v prostorih Delavskega kluba tedna 
letna skupščina konference osnov-
nih organizacij sindikata rudarsko 
elektroenergetskega kombinata Ve-
lenje. Na letni skupščini bodo pre-
gledali delo, opravljeno v preteklem 
letu, ter sprejeli delovni načrt za le-
tos. ' „ 

SEJA OBČINSKE SKUPŠČINE 
- V ponedeljek, 31. januarja, bodo 
zasedali vsi trije zbori velenjske ob-
činske skupščine. Med drugim bodo 
razpravljali in sklepali o programu 
družbenogospodarskega razvoja ob-
čine Velenje za leto 1977 ter o 
predlogu srednjeročnega programa 
razvoja malega gospodrstva v občini 
Velenje v obdobju 19,76 - 1980. O 
tem pišemo podrobneje na strani 4. 

RE1 ERENDUM - Danes teden, 
4. februarja, bodo zaposleni v GIP 
Vegrad Velenje, Gorenje - Lesna 
Šoštanj, TGO Gorenje tozd Grad-
beni elementi in Gradbenik Ljubno 
- tozd Gradbeništvo na referendu-
mu odloč;ili o združitvi dela in sred-
stev v okviru nove delovne organiza-
cije Gore rje Vegrad Gradbena in-
dustrija - Več o tem lahko prebere-
te na strani 5. 

vsakoletnega tekmovanja za Ka-
juhov pokal, ki se bo začelo fe-
bruarja. 

Beseda je tekla še o pripravah 
na* volitve v prihddnjem letu. 
Prizadevali si bodo, da bi bil v 
vsakem organu v krajevnih 
skupnostih vsaj en njihov pred-
stavnik, saj bodo tako lažje 
spremljali delo na področju, 
kjer živijo. Ob koncu so se ude-
leženci posveta seznanili še s 
prireditvami, ki se bodo letos 
zvrstile v naši občini. 

S. V. 

Novi aktivi ZK 
Danes bo ustanovljen svet 
ZK samoupravnih interes-
nih skupnosti s področja so-

cialnega varstva 
\ 

Komite Občinske konference 
ZK Velenje je ta teden sklical 
sestanek komunistov, delegatov 
skupščin samoupravnih interes-
nih skupnosti. Tako so bili usta-
novljeni aktivi članov ZK - de-
legatov skupščin samoupravne 
interesne skupnosti socialnega 
skrbstva, samoupravne stano-
vanjske skupnosti, skupnosti 
pokojninsko-invalidskega zava-
rovanja in občinske skupnosti 
otroškega varstva. 

Danes, 28. januarja, pa se bo 
konstituiral svet Zveze komuni-
stov vseh samoupravnih interes-
nih skupnosti s področja social-
nega varstva. 

M. 

Tiskarski škrat 
V zadnji številki „Našega 

časa" (21. januarja) nam jo 
ie tiskarski škrat dvakrat 
krepko zagodel. 

Na 1. strani je spremenil 
naslov „Občinski izvršni svet 
po novem" (v „Občinski sin-
dikalni svet po novem"). Na 
8. strani pa je^pri sestavku 
„Tudi čistilna naprava lahko 
odpove" v podnaslovu spre-
menil milijarde (pravilno) v 
milijone (čistilna naprava je 
veljala 3 milijarde starih 
din). 

Uredništvo 
„NAŠEGA ČASA" 



Seje občinskih odborov sindikata 
Do 15. februarja bodo letne seje občinskih odborov sindikata - Ocenili bodo dejavnost posameznega sindikata v 

preteklem letu ter sprejeli letni delovni načrt za letošnje leto 

Kot prvi se je v tem tednu sestal na letni seji občinski odbor 
sindikata gradbenih delavcev Velenje, ocenil aktivnosti v preteklem 
letu ter sprejel letni delovni načrt. Poleg tega je ocenil letne skup-
ščine osnovnih organizacij sindikata na področju gradbeništva, pro-
jektive in urbanizma 

V naslednjih dveh tednih se 
bodo na letnih sejah sestali tudi 
drugi občinski odbori. V pred-
loge letošnjih delovnih načrtov 
so zapisali predvsem naloge s 
področja gospodarjenja, uve-
ljavljanja določil zakona o zdru-
ženem delu, delegatskega siste-
ma, družbenega dogovarjanja in 
samoupravnega sporazume-
vanja, delovnih in življenjskih 
razmer delavcev, stanovanjskega 
gospodarstva, izobraževanja, 
kulturne dejavnosti teT rekreaci-
je in oddiha. 

V preteklem letu je potekal 
drugoletni mandat občinskih 
odborov in lahko ugotavljamo, 
da posamezni odbori sindikata 
vse bolj pridobivajo na svojem 
pomenu in izvajajo naloge v 

okviru svojega sindikata in nalo-
ge za katere se skupno dogovo-
rijo v okviru občinskega sindi-
kalnega sveta Velenje. 

Še vedno pa ne moremo biti 
v celoti zadovoljni s poveza-
nostjo posameznih osnovnih 
organizacij sindikata v ustrezni 
občinski odbor. Vsaka osnovna 
organizacija sindikata se bi mo-
rala praviloma povezovati v sin-
dikat svoje dejavnosti. Še vedno 
pa se nekatere osnovne organi-

zacije sindikata iz področja ko-
vinske dejavnosti, gostinstva, 
grafične dejavnosti, kemijske 
dejavnosti itd. ne povezujejo v 
ustrezen sindikat. To pa je tudi 
eden izmed vzrokov, da posa-
mezni občinski odbori še niso 
zaživeli tako, kot bi morah. 

J. KANDOLF 

Najbolj urejena krajevna skupnost 
Udeleženci petkovega zbora turističnih delavcev občine Velenje so sprejeli sklep, da se 
bo Velenje tudi letos vključilo v tekmovanje za najlepši kraj - Tekmovale pa naj bi tudi 

krajevne skupnosti 

Velenjsko turistično društvo 
se bo tudi letos vključilo v traj-
no akcijo Očistimo naše okolje 
in v tekmovanje za najbolj ure-
jeno krajevno skupnost v občini 
in za najlepši kraj. Sklep o tem 
so sprejeli na II. zboru turisti-

Zadeva ,.Dvoršak" končana 
Zakonca Alojz in Marija Dvoršak, ki gradita v novi 
stanovanjski soseski Šalek — Gorica, sta gradnjo 
objekta terasa I uskladila z načrtom — Neupošte-

vanje načrtov podražuje dela 

Taka je bila stanovanjska zgradba Terasa I zakoncev Dvoršak 
v „prvi" izvedbi 

Kot smo v našem časniku že pisali, gradita v novi stano-
vanjski sosesk* Šalek-Gorica stanovanjsko hišo tudi Alojz in 
Marija Dvoršak. Inšpektorji oddelka za gospodarstvo pri 
skupščini občine Velenje so ugotovili, da sta investitorja 
med gradnjo povsem spremenila zunanji videz objekta. Za-
htevali so uskladitev gradnje, investitorja Alojz in Marija pa 
sta se pritoževala. Končno je prišlo do sporazuma med njima 
in skupščino občine Velenje, oziroma oddelkom za gospo-
darstvo o izvedbi sanacijskih del na njuni stanovanjski hiši 
tipa Terasa I. 

Investitor Alojz Dvoršak se je v sporazumu sprejetem 29. 
oktobra lani obvezal, da bo uskladil seveda na lastne stroške 
gradnjo objekta Terasa I s sanacijskim načrtom, ki ga je 
izdelal Projektivni biro Velenje, in sicer v roku enega meseca 
v normalnih vremenskih razmerah. Sanacijo je moral začeti 
3. novembra 1976. 

V začetku tega tedna smo se prepričali, da sta investitorja 
delo že opravila. Na oddelku za gospodarstvo so nam pove-
dali, da sta sanacijo stanovanjske hiše opravila tako, kot je 
bilo sklenjeno v sporazumu in da sedaj ne izstopa več v 
soseski. Obenem opozarjajo vse graditelje vrstnih kot tudi 
drugih hiš, tako v soseskah kot drugod, naj pri gradnji do-
sledno upoštevajo načrte, da se ne bi več ponavljal „Dvorša-
kov primer". Ob tem menda ni treba še posebej poudarjati, 
da ponovno usklajevanje objektov z načrti seveda samo po-
dražuje stroške gradnje. 

-SV-

Stanovanjska hiša zakoncev Dvoršak v naselju Šalek 
Gorica po opravljenih delih 

čnih delavcev, ki je bil pretekli 
petek. 

Društvo poziva vse klube in dru-
štva, odbore za varstvo okolja v kra-
jevnih skupnostih, delovne in druge 
organizacije, osnovne organizacije 
ZSMS, hišne svete, skratka vse obča-
ne, da tudi v prihodnje skupaj z nji-
mi izvajajo akcijo za čistost okolja 
in varstva narave. 

Posebna komisija, bo v okviru 
tekmovanja za najbolj urejeno kra-
jevno skupnost in okolico zgradb 
ocenjevala naslednje: urejenost in 
čistočo stanovanjskih zgradb ter nji-
hove okolice, urejenost športnih 
objektov, stanovanjskih hiš, njihove 
okolice, zasajenost z grmičevjem in 
lepotnim cvetjem. Nadalje bodo čla-
ni komisije ocenjevali urejenost oko-
lice javnih zgradb, industrijskih 
objektov, gostišč, stilno opremlje-
nost prostorov v gostiščih in objek-
tih kmečkega turizma. Krajevnim 
skupnostim predlagajo, naj čimprej 
uredijo oglasne deske za plakatiranje 
zaradi lepšega izgleda okolice. Na 
zboru so tudi poudarili, da je treba 
prepleskati in urediti že rjaveče 
reklamne plošče ob vpadnicah v Ve-
lenje. Tekmovalna akcija naj bi zaje-
la tudi naš odnos do kulturnih in 
zgodovinskih spomenikov, spomin-
karstvo, varovanje turistično zanimi-
vih jam, oživljanje ljudskih običajev 
in ohranjevanje stare tradicionalne 

_ arhitekture. 

OD PETKA 
DO PETKA 

a, pred 
ka obveza, da storimo vse, da bo na-
še mesto Velenje tudi v prihodnje 
obdržalo videz najlepšega mesta ozi-
roma, da bomo dosledno uresniče-
vali geslo, k i j e bilo izrečeno na zbo-
ru: ..Cvetlični gredi naj bo podobno 
naše mesto". 

S. V. 

USKLAJEVANJE IN 
DOGOVARJANJE 

Sestali so se predstavniki 
krajevnih skupnosti in sa-
moupravne komunalne 

interesne skupnosti 

Občinska konferenca SZDL Ve-
lenje je pripravila 19. januarja posve-
tovanje predsednikov krajevnih 
skupnosti in krajevnih konferenc 
SZDL z mestnega območja Velenja, 
Šoštanja, Topolšice in Šmartnega ob 
Paki ter predstavnikov samoupravne 
komunalne interesne skupnosti. 

Na posvetovanju so govorili o le-
tošnjem programu komunalne samo-
upravne interesne skupnosti in de-
lovnih načrtih krajevnih skupnosti s 
področja komunale. Dogovorili so 
se, kdo bo financiral posamezne 
akcije. Udeleženci posvetovanja so 
soglašali z mnenjem, da bi moralo 
postati tovrstno usklajevanje in do-
govarjanje stalna praksa predstavni-
kov krajevnih skupnosti in samo-
upravne komunalne interesne skup-
nosti. 

Udeleženci posvetovanja pa so. 
pregledali še predlog programa sa-
moupravne komunalne skupnosti 
občine Velenje za leto 1977. 

M. 

Delo občinske 
organizacije ZZB NOV 

Zveza združenj borcev Vele-
nje ima 2.500 članov. Veliko po-
zornost posvečajo spomeniške-
mu varstvu in ohranjanju tradicij 
NOV. V naši občini je 72 spo-
meniških objektov; precej j ih je 
v zelo slabem stanju, zato so si 
zadali načrt, da do leta 1980 vse 
te spomenike obnovijo, nekatere 
pa celo porušiti in jih ponovno 
postaviti. Za spomeniško varstvo 
je prispevala velenjska občina v 
preteklem letu 171.000 dinarjev. 

Kar zadeva ohranjanje tradicij 
NOV dobro sodelujejo s šolami 
občinsko organizacijo Zveze so-

Filip Lesnjak 

cialistične mladine (partizanski 
pohodi, kurirčkova pošta, pro-
slave ob jubilejih), sodelujejo pa 
tudi v medrepubliških letnih sre-
čanjih borcev in mladine, kate-
rih cilj je utrjevanje bratstva in 
enotnosti. 

Naša občina je ena redkih, 
kjer imamo najbolj dodelano 
zgodovinsko gradivo. Tako smo 
izdali več brošur, knjigo „Od 
vstaje do zmage", albume s foto-
grafijami in življenjepisi padlih 
borcev, ki jih je v naši občini 
642 itd. Letos pa želijo izdati 
knjigo, v kateri bo zajeta zgodo-
vina NOV v Šaleški dolini Napi-
sal jo je prof. dr. Milan Ževart. 
V zadnjih letih so posneli tudi 
dva filma s tematiko NOV v naši 
dolini. Filme bodo predvajali po 
osnovnih in srednjih šolah v 
sklopu učnega programa. Kot je 
povedal predsednik Zveze zdru-
ženj borcev Velenje, Filip 
Lesnjak, pa veliko članov te or-
ganizacije sodeluje tudi v splo-
šnem ljudskem odporu in civilni 
zaščiti. 

O borčevski organizaciji pa je 
Filip Lesnjak dejal: „Mi smo še 

vedno budni čuvarji naše težko J 
priboijene svobode in izgradnje, 
samoupravne socialistične druž-* 
be, zato vedno povzdignemo • 
svoj glas, kadarkoli se pojavijo t 
kakršnikoli ekscesi." Občinska ( 
Zveza združenj borcev združuje | 
23 združenj borcev in vojaških • 
invalidov. Občinski odbor potna- J. 
ga krajevnim organizacijam z do- J 
tacijami za obiske bolnikom in 
podobno. 

Zelo veliko skrb pa posvečajo 
tudi bolniškemu oziroma klimat-
skemu zdravljenju borcev in 
aktivistov. Tako so lansko leto 
poslali na zdravljenje 60 borcev 
in aktivistov v „ A " skupini - vse 
plača skupnost zdravstvenega za-
varovanja. To pa potrebe ni za-
dovoljilo, zato so 120 pomagali 
ari plačilu zdravljenja. To.je ta-
ko imenovana „ 8 " skupina, kjer 
plača 4 0 odstotkov stroškov 
skupnost zdravstvenega zavaro-
vanja, 60 odstotkov pa naj bi 
plačal borec oziroma aktivist 
sam. Zveza združenj borcev je 
prispevala vsakemu od 40 do 50 
odstotkov in v ta namen porabi-
la 160.000 dinarjev. 

139 borcev in aktivistov preje-
ma priznavalnino v višini od 300 
do 1.000 dinarjev. To so tisti, ki 
nimajo drugih dohodkov, ali pa 
je dohodkov premalo, da bi z 
njimi krili življenjske potrebe. V 
ta namen so porabili 1,330.000 
dinarjev. Organizacija pa nudi 
svojim članom tudi enkratne po-
moči v višini 400 do 1.500 di-
narjev. Te pomoči dajejo ob pro-
šnjah posameznikov - ob dru-
žinskih nesrečah ipd. 

V letih od leta 1968 so kupili 
-več deset stanovanj in tako del-
no rešili stanovanjski problem, 
vendar pa se znova in znova po-
javljajo novi problemi, tako da 
še sedaj rešujejo stanovanjska 

Mi pa nismo 
se uklonili... 
vprašanja borcev tudi preko soli-
darnostnega sklada. 

V svoji organizaciji imajo kar 
70 bork. V zadnjih letih težijo 
za tem, da bi vse tovarišice, ki 
nimajo svojih dohodkov, preje-
male priznavalnino po ugodnej-
šem cenzusu. 

MIRA TAMŠE 

Tiskovna konferenca na UJV Celje 
V zadnjem letu dni se je stanje varnosti na območju UJV Celje izboljšalo - Pomembna vloga vodij varnostnih okolišov 
- Od skupno5.170 kaznivih dejanj so jihraziskali kar 72%, kar kaže,da je bilo delo dobro zastavljeno in nalogi 

dosledno opravljene 

Predstavniki Uprave javne varnosti Celje so na tiskovni konfe-
renci, ki je bila 19. januarja, posredovali podatke o stanju varnosti 
na njihovem območju. Ugotavljati je mogoče, da je stanje varnosti 
dobro in da se — v primerjavi s prejšnjimi leti — še celo izboljšuje. 
Na to je vplivala tako preventivna dejavnost kot tudi učinkovito 
delo organov. 

V preteklem letu so zabele-
žili na območju Uprave javne 
varnosti Celje 5.170 kaznivih 
dejanj, pri čemer so jih raziskali 
kar 72 %, kar je 2,7 % več kot 
leta 1975. Dosežena stopnja 
raziskanosti je najboljša v zad 
njih letih, kar nedvomno kaže, 
da je bilo delo dobro zastavlje-
no in da so bile tudi vse naloge 
dosledno opravljene. V glavnem 
so bila raziskana vsa težja kazni-
va dejanja. 

Kar zadeva gospodarski kri-
minal je bilo odkritih in raziska-
nih 337 kaznivih dejanj, pri tem 

-pa ugotavljajo porast hujših 
oblik kaznivih dejanj, to je zlo-
rab uradnega položaja iz kori-
stoljubja, poneverb, goljufij itd. 

Premoženjskih deliktov je bi-
lo obravnavariih 788. Statistika 
kaže, da upadajo manjša kazni-
va dejanja, več pa je vlomov v 
avtomobile, roparskih tatvin 
itd. Ker puščamo osebne avto-
mobile tudi na nezavarovanih 
krajih, v avtomobilih pa tudi 
predmete večje vrednosti, je če-
dalje več kraj avtomobilov in 
predmetov iz njih itd. V pora-
stu so tudi goljufije. Veča se 

število organizacij združenega 
dela, kjer izplačujejo osebne 
dohodke na hranilne knjižice. 
Nepridipravi pa skušajo s po-

pravljenjem vpisov vlog v hranil-
ne knjižice priti do denarja. 
Takšnih goljufij je bilo v pri-
meijavi z letom 1975 30 več, 
največ pa jih je bilo storjenih v 
Velenju in Celju. 

Lansko leto so obravnavali 
309 mladoletnikov, ki so štorih 
515 kaznivih dejanj ter 170 
otrok, ki so štorih 147 kaznivih 

Kajuhov pokal 77 
V že tradicionalnem tekmovanju se bodo mladi pomerili 
v šahu, plavanju, streljanju, namiznem tenisu, atletiki in 
malem nogomatu - Zaključek tekmovanja bo 25. maja 

Komisija za šport in rekreaci-
jo pri občinski konferenci 
ZSMS Velenje je te dni razpisa-
la že tradicionalno tekmovanje 
za Kajuhov pokal. Da bi bilo 
tekmovanje kar najbolj množič-
nost, bo potekalo tako v ekipi 
kot posamični konkurenci, vanj 
pa želijo pritegniti vse osnovne 
organizacije po krajevnih skup-
nostih, temeljnih organizacijah 
združenega dela in osnovnih ter 
srednjih šolah. 

Osnovna organizacija, ki se 
bo v tekmovanje vključila naj-
bolj množično (število tekmo-

valcev in udeležba v čimveč pa-
nogah), bo prejela poseben po-
kal, ki ga bodo skupaj z drugimi 
pokali in diplomami podelili na 
osrednji proslavi v občini na 
dan mladosti, 25. maja. 

Tekmovanje za »Kajuhov pokal 
77" zajema šest panog, in sicer šah, 
plavanje, streljanje, namizni tenis, 
atletiko in mali nogomet. V njem la-
hko sodelujejo vse mladinke in mla-
dinci do 27. leta starosti, vsaka 
osnovna organizacija pa lahko tek-
muje v posamezni panogi le z eno 
ekipo, zunaj-konkurence pa seveda z 
večjim številom ekip. Le-te bodo 
prav tako upoštevane pri ugotavlja-
nju, katera osnovna organizacija se 
je najbolj množično udeležila tek-
movanja. S. V. 

dejanj. Ugotavljajo, da so obliki 
kaznivih dejanj mladoletnik® 
in otrok vse hujše. Štorih so vei 
kaznivih dejanj (tudi hude ne-
tesne poškodbe imajo na vestii), 
prav tako pa so se združevali z 
namenom hudodelskega delto 
vanja, da poneverbe in vlome nej 
omenjamo posebej. 

To je le nekaj številk. Naj dol 
damo še dejstvo, da so na 
boljšanje varnostnega stanja na 
področju Uprave javne varnosti 
Celje vplivali tudi pregledi irn 
predavanja v organizacijah zdru-
ženega dela, nadalje svetovanja, 
uvajanje naprav tehničnega va-
rovanja, pa opozaijanja in druge 
konkretne akcije za preprečei 
vanje in obvladovanje negativ 
nih pojavov. Vse bolj pa se uve 
ljavljajo tudi vodje vamostniili 
okolišev. 

PEŠEC UMRL NA 
KRA JU NESREČE 

Voznik osebnega avtomobila 
Franc Košakje vozil 19. januar-
ja letos iz Velenja proti Šošta-
nju. Po Partizanski cesti je vozal 
precej hitro in pri št. 27 dohitel 
pešca, ki je šel proti Pesjui. 
Pešca je zadel, ta pa je na krajju 
nesreče umrl. Vozniku Košakiu 
so odvzeli kri za preiskavo alko-
hola. 



Dogovorjene nal 
Občinska konferenca SZDL Velenje soglašala s predlogom programa družbenogospodarske 
za leto 1977 — Čimprej pripraviti akcijske programe za uresničitev tega dokumenta — 
programov za leto 1978 — Soglasje k predlogu kandidatne liste razširjenega izvršnega sveta Skupščine občine Velenje 

ja razvoja občine Velenje 
le zdaj začeti s pripravo 

Poročali smo že, da je v četrtek, 20. januaija, zasedala Občinska 
konferenca Socialistične zveze delovnega ljudstva Velenje. Skupaj z 
družbenopolitičnim zborom naše občinske skupščine je obravna-
vala predlog programa družbenogospodarskega razvoja občine Ve-
lenje za leto 1977. 

Po uvodnih besedah predsed-
nika OK SZDL Jožeta Vebra in 
Janka Vovka, ki je obrazložil 
predlog programa družbeno-
gospodarskega razvoja občine 
ter posredoval dotlej zbrane pri-
pombe in predloge, seje razvila 
dokaj razgibana razprava. Slišali 
pa smo tudi več konkretnih 
predlogov za dopolnitev doku-
menta o našem letošnjem 
družbenogospodarskem razvo-
ju. 

Ena od poglavitnih ugotovi-
tev je bila, da vsi temeljni nosil-

OBMOČJE 
Ocena 

gospodarjenja 1976 
Na razširjeni seji sekretariata 

medobčinskega sveta ZKS Ce-
lje, udeležili so se je tudi pred-
stavniki medobčinskega odbora 
gospodarske zbornice ter občin-
skih izvršnih svetov, so obravna-
vali rezultate gospodarjenja v 
preteklem letu, v tej zvezi pa 
podrobneje o predvidenih izgu-
bah v gospodarstvu. 

, Razprava je opozorila, da je 
problematika nedvomno širša, 
Kot menijo nekateri. Ne gre sa-
mo za izgube delovnih organi-
zacij, pač pa tudi za zmanjšanje 

\ stopnje reproduktivne sposob-
nosti gospodarstva. Na seji so 
sprejeli več sklepov za politično 
aktivnost komunistov na vseh 
ravneh. Med drugim so poudari-
li, da je treba poiskati dolgo-
ročne rešitve za izboljšanje po-
ložaja delovnih kolektivov, ne 
pa vso aktivnost usmeriti zgolj 
na kritje trenutnih izgub. Na-
sploh pa je. treba ugotoviti, za-
kaj je prišlo do izgub oziroma 
zakaj se zmanjšuje reproduk-
tivna sposobnost gospodarstva. 

.V razpravi je predsednik iz-
vršnega sveta skupščine občine 
Velenje, Franjo Kljun, sprego-
voril o gospodarskih in samo-
upravnih dosežkih združenega 
dela občine Velenje v pre-
teklemletu ter o ukrepih za od-
pravo težav v tistih delovnih ko-
lektivih, ki so poslovali lani z 
izgubo. 

V nadaljevanju seje je sekre-
tariat medobčinskega sveta 
ZKS Celje skupaj s članom iz-
vršnega komiteja predsedstva 
CK ZK Slovenije Lojzetom Bri-
škim obravnaval naloge občin-
skih organizacij Zveze komu-
nistov v predkongresnem ob-
dobju. 

Seja sveta občin 
celjskega območja 

V Laškem je bila v sredo, 26. 
januaija, seja sveta občin celj-
skega območja. Udeleženci se-
stanka so najprej poslušali in-
formacijo o delovanju in pro-
blematiki samoupravne interes- < 
ne skupnosti na preskrboval-
nem območju Elektro Celje. 

Člani sveta so na 
seji obravnavali tudi osnutek 
območnega dogovora o davčni 
politiki za letos, pregledali 
uresničitev nalog iz delovnega 
programa za leto 1976 in raz-
pravljali o delovnem programu 
sveta za prvo polletje letos. 

Dotaknili so se še vprašanj, ki 
nastajajo v zvezi z onesnaže-
vanjem Savinje. 

ci planiranja niso opravili svoje 
naloge. Zato plani tudi niso po-
vsem usklajeni. Zavoljo tega bo 
treba ugotoviti, zakaj vsi temelj-
ni nosilci planiranja niso opravi-
li naloge in ugotovitvam primer-
no ukrepati. 

Nasploh je bilo med razpravo 
nanizanih veliko želja in hotenj 
naših delovnih ljudi in občanov. 
Pretežna večina jih je že zapisa-
na v razvojni načrt do leta 
1980. Razumljivo je zato, da 
vseh nalog v tem letu ni mogo-
če uresničiti, posebej tudi zato 
ne, ker so pred nami kar štiri, 
leta uresničevanja razvojnega 
načrta. To dejstvo bomo morali 
upoštevati v prihodnje prav vsi. 

Razpravljala so se na četrt-
kovi seji zavzeli, da naj bi še 
pred sprejemom programa 

'družbenogospodarskega razvoja 
občine Velenje za leto 1977, o 
katerem bo ta ponedeljek, 31. 
januarja, razpravljala skupščina 
občine Velenje, znova preučili 

nekatere osnovne kazalce razvo-
ja. Nasploh pa bi morala doku-
ment prevevati stabilizacijska 
hotenja. Čimprej pa bi morali 
podrobneje določiti nosilce za 
razvoj posameznih programov, 
če želimo, da bodo naloge pra-
vočasno in uspešno opravljene. 

Več razpravljalcev je opozo-
rilo, da ni zadosti, da sprejme-
mo samo program družbenogo-
spodarskega razvoja občine Ve-
lenje za leto 1977. Treba je ne-
mudoma pripraviti akcijske pro-
grame za njegovo uresničitev, v 
praksi pa sproti preverjati izpol-
njevanje nalog. Čeprav nekateri 
menijo, da je plan napet, pa so 
vse možnosti, da ga uresničimo 
oziroma na posameznih podro-
čjih celo presežemo. 

Da bi bilo lahko naše skupno 
delo v prihodnje še uspešneje, 
pa je treba nemudoma pristopi-
ti k pripravi predlogov planov 
za leto 1978. Pri tem pa mora-
mo upoštevati novo vsebino do-
hodkovnih odnosov, v večji me-
ri pa morajo priti do izraza tudi 
procesi združevanja dela in 
sredstev. Za to, da bomo pravo-
časno dobili predloge planov sa-

Zakaj neusklajenost 
Predsedstvo občinskega sveta Zveze sindikatov Velenje je 
na zadnji seji obravnavalo predlog programa družbeno-
ekonomskega razvoja občine Velenje za leto 1977, enot-
fia izhodišča za financiranje programov krajevnih skup-
nosti in uveljavljanje sindikalne liste za leto 1977 ter se 
seznanilo s konstituiranjem organov zavarovalne skup-

nosti „Triglav" 

Kot osrednja točka dnevnega 
reda zadnje seje predsedstva ob-
činskega sveta ZSS Velenje je 
bila obravnava predloga progra-
ma družbenogospodarskega raz-
voja občine Velenje za leto 
1977. 

Predsedstvo je ugotovilo, da 
je predlog programa sicer izde-
lan v pregledni in kratki obliki, 
vendar bi kazalo nekatera po-
membnejša področja bolj po-
udariti in obdelati. Nadalje io 
ugotavljali, da predlog progra-
ma družbenogospodarskega raz-
voja ni popolnoma usklajen s 
programi temeljnih nosilcev pla-
niranja (TOZD, KS, SIS), kar še 
posebno izstopa pri planiranih 
investicijah za letošnje leto. 
Predsedstvo je menilo, daje tre-
ba programe uskladiti, obenem 
pa izreklo kritiko tistim nosil-
cem planiranja, ki niso doslej iz-
ddali temeljnih planov in s tem 
onemogočili boljšo usklajenost. 
Predlagali so, da se v program 
vključi tudi pomembno gozdar-
sko dejavnost v naši občini, ki v 
predlogu ni opredeljena. Glede 
na specifičnost našega gospo-
darstva (rudarstvo) je premalo 
opredeljena problematika de-
lovnih invalidov, predvsem v 
smislu večje možnosti zaposlo-
vanja invalidov, večje zdravstve-
ne preventive itd. Predsedstvo 
je tudi menilo, da bi morali na 
novo proučiti nekatere predla-
gane Kazalce kot na primer: 
17% realno povečanje produk-
tivnosti dela, 72 odstotkov po-
večan izvoz v primerjavi z le-
tom 1976, in še nekatere druge. 

Poudarili so tudi, da bi v pro-
gramu družbenogospodarskega 
razvoja občine kazalo še bolj 
konkretizirati naloge na podro-
čju urbanizma. Nepravočasna 
priprava potrebne dokumenta-
cije in komunalna ureditev zem-
ljišč novih stanovanjskih sosesk, 
zavira gradnjo stanovanj. Ta 
problem je treba čimprej odpra-
viti, če želimo uresničiti zastav-
ljen program stanovanjske iz-
gradnje. 

Na družbeni dogovor o enot-
nih izhodiščih za financiranje 

moupravnih interesnih skup-
nosti in krajevnih skupnosti, pa 
je treba pospešiti priprave za 
ustanovitev skupnih strokovnih 
služb teh skupnosti. O tem se 
preveč dogovarjamo, dogovo-
rom pa ne sledi konkretna akci-
ja. 

Ker je precej razprav zadeva-
lo delo in problematiko krajev-
nih skupnosti v Šaleški dolini je 
bila dana pobuda, da bi pred-
sedstvo občinske konference 
SZDL Velenje eno svojih pri-
hodnjih sej namenilo obravnavi 
dela in problematike krajevnih 
skupnosti. 

Razprava na zadnji seji Ob-
činske konference SZDL Ve-
lenje je opozorila med drugim 
še na to, da združeno delo raz-

RAZPRAVAVL JALC I : 
V razpravi o programu 

družbenogospodarskega raz-
voja občine Velenje v letu 
1977 so sodelovali: 

Marcel Medved, Milan 
Kneževič, Vlado Videmšek, 
Alojz KJančnik, Bernard 
Skerlovnik, Martin Primo-
žič, Ivo Gorogranc, Ivan 
Atelšek, Lado Zakošek, Mi-
ha Krofi, Marija Žorž, Tone 
Pečovnik, Viki Zager, Vili 
Jelen, Zdenka Slomšek, 
Nestl Žgank in Stane Rav-
tfen. 

programov krajevnih skupnosti, 
oziroma za sprejemanje ustrez-
nih sporazumov v občinah, ni 
bilo bistvenih pripomb. Predla-
gano je bilo, da bi moral izvršni 
svet skupščine občine Velenje 
izdelati seznam vseh samo-
upravnih sporazumov in druž-
benih dogovorov ter njihovih 
podpisnikov zaradi boljšega pre-
gleda vseh obremenitev, da bo-
do lahko delavci v^TOZD in de-
lovnih skupnostih realno odlo-
čali o razporejanju dohodka. 

Nekatere pripombe so bile 
tudi na predlog družbenega do-
govora o razporejanju dohodka 
v občini Velenje za leto 1977, 
ki se nanašajo na uveljavljanje, 
sindikalne liste. Predlagali so, 
da je treba pojem nadomestila 
za ločeno-življenje bolj podrob-
no opredeliti, ker je v naši obči-
ni precej delavcev iz drugih re-
publik in pokrajin. Stopnja pri-
spevka iz bruto osebnih dohod-
kov za stanovanjsko izgradnjo v 
višini 9,7% je v letošnjem letu 
še sprejemljiva, v bodoče pa bo 
treba odstotek počasi zniževati 
na račun racionalnejše stano-
vanjske izgradnje in se približati 
določilu sindikalne liste. 

Predsedstvo je tudi sprejelo 
informacijo o konstituiranju or-
ganov zavarovalne skupnosti 
..Triglav". 

J. KANDOLF 

pisuje premalo kadrovskih šti-
pendij, da je treba zagotoviti 
organizirano vzgojo in varstvo 
otrok na celotnem občinskem 
območju, da naj bi v novih sta-
novanjskih objektih pritlične 
prostore namenili za poslovno 
dejavnost ter da razvoj trgovine 
v okolici zaostaja za razvojem v 
mestu itd. 

V SREDIŠČU 
POZORNOSTI 

SOGLASJE K PREDLOGU 
RAZŠIRJENE KANDIDATNE 
LISTE IZVRŠNEGA SVETA 
SKUPŠČINE OBČINE VE-
LENJE 

Po uvodni obrazložitvi pred-
sednika Franja Kljuna in krajši 
razpravi je Občinske konferen-
ca SZDL Velenje soglašala s 
predlogom delovne usmeritve in 
kandidatne liste razširjenega Iz-
vršnega sveta Skupščine občine 
Velenje (o čemer smo podrob-
no pisali v prejšnji številki Naše-
ga časa). 

Sprejet pa je bil še akcijski 
program za delegiranje delega-
tov in konstituiranje organov 
zavarovalne skupnosti „Tri-
glav". 

M. L. 

•/####/#########/#//####/#//#*####/#/#/#/• 
j Stališča SZDL j 
| o razvoju občine j 

Na 2. seji, ki je bila 20. januarja 1977, udeležili pa 
so se je tudi delegati družbenopolitičnega zbora 
Skupščine občine Velenje, je Občinska konferenca 
Socialistične zveze delovnega ljudstva Velenje 
obravnavala program družbenogospodarskega razvo-

ja občine Velenje v letu 1977. 

Sprejeta so bila naslednja stališča: 
1. Delegati občinske konference SZDL soglasno spreje-

majo naloge za doseganje družbenoekonomske politike, zapi-
sane v predlogu programa družbenogospodarskega razvoja 
občine Velenje za leto 1977, kot temeljna izhodišča družbe-
nopolitične aktivnosti vseh subjektivnih sil pri uresničevanju 
letošnjega programa. 

2. Konferenca sprejema oz. potijuje predlog programa 
družbenogospodarskega razvoja, pri tem pa ugotavlja, da je 
potrebno le-tega dopolniti s predlogi in pripombami, podani-
mi v razpravi na sejah posameznih organov družbenopoli-
tičnih organizacij in na seji občinske konference SZDL, zla-
sti tam, kjer se pripombe nanašajo na temeljne postavke raz-
voja občine Velenje v letu 1977 oz. predstavljajo točke, ki 
zaradi nepravočasnega usklajevanja programov med temeljni-
mi nosilci planiranja niso zajete v obravnavanje predlogov. 
Predvsem pa je potrebno posamezna poglavja bolj konkreti-
zirati, tako da bo iz opredelitve posameznih nalog razvidno, 
do kdaj mora biti katera naloga opravljena, v kateri krajevni 
skupnosti in kdo je za to odgovoren. 

3. Konferenca postavlja zahtevo, da se v bodoče zagotovi 
sprotno usklajevanje programov temeljnih nosilcev družbe-
nega planiranja v tem smislu, da ne bo mogoče nikakršno 
odstopanje od skupno dogovorjenega in sprejetega programa 
družbenogospodarskega razvoja v naši občini. Zato je po-
trebno v bodoče uveljaviti prakso, da se že pred oblikova-
njem skupnega dokumenta izvede usklajevanje znotraj posa-
meznih področij, za katere odgovaijajo posamezni nosilci 

- družbenega planiranja. (KS med seboj, KS z vsemi, SIS, vse 
J SIS med seboj in od tu družbena sfera z gospodarstvom.) Le 

na ta način je mogoče resnično uveljaviti zakon o družbe-
nem planiranju kot tudi zakon o združenem delu in zagoto-
viti, da bodo postali temeljni nosilci planiranja vsi delovni 
ljudje in občani. 

4. Izhajajoč iz zgornjega zavezuje konferenca vse samo-
upravne interesne skupnosti in krajevne skupnosti, da pripra-
vijo predloge programa razvoja za leto 1978 najkasneje do 
septembra v letošnjem letu, da bi tako omogočili usklaje-
vanje programov med temeljnimi nosilci planiranja že v me-
secu oktobru in s tem zagotovili dosledno uresničevanje 
družbenogospodarskega razvoja občine Velenje in ob tem 
resnično uveljavili sistem samoupravnega sporazumevanja in 
družbenega dogovaijanja. 

5. Delegati OK SZDL ugotavljamo, da predstavlja eno od 
osnovnih pomanjkljivosti prešibkega usklajevanja in povezo-
vanja programov temeljnih nosilcev planiranja tudi to, da v 
občini praktično nimamo oblikovane službe, ki bi pravo-
časno in sproti zbirala vse podatke, ki so potrebni za družbe-
no planiranje in samoupravno odločanje in bi nudila strokov-
no pomoč pri pripravi programov, zlasti tam, kjer nimajo za 

i 

I 
J to usposobljenih kadrov (krajevne skupnosti, samoupravne 

interesne skupnosti). Glede na gornjo ugotovitev pristavlja-
mo zahtevo, da se najkasneje do 15. marca dokončno usta-
novijo skupne strokovne službe za samoupravne interesne 
skupnosti in KS kot strokovni nosilec za pripravo omenjenih 
programov, njihovo spremljavo in pomoč samoupravnim 
skupnostim. 

6. Da bi na vseh nivojih kar najkonkretneje pristopili k 
doslednemu uresničevanju zakona o združenem delu, ki se 
mora odražati v poglobljenih samoupravnih odnosih, jasnih 
dohodkovnih razmerjih in usklajenih programih temeljnih 
nosilcev družbenega planiranja, je potrebno poostriti odgo-
vornost vseh nosilcev planiranja in medsebojnega sodelo-
vanja, da bi tako dosegli čim bolj usklajeni družbenogospo-
darski razvoj, ki mora temeljiti na večji racionalnosti porabe 
združenih — družbenih sredstev. 

7. Za uresničitev tako zastavljenega programa družbeno-
gospodarskega razvoja občine Velenje je potrebna usklajena 
in nenehna družbenopolitična aktivnost, usmerjena v dose-
ganje večje produktivnosti dela in racionalno združevanje 
dela in sredstev. To pa pomeni, da se moramo boriti za 
takšne odnose v proizvodnji in delitvi, ki bodo predstavljali 
osebno stimulacijo za boljše delo in na osnovi katerih bo 
sleherni delavec neposredno zainteresiran za povečanje pro-
duktivnosti dela, da bi s tem povečal dohodek v lastni TOZD 
in svoj'6sebni dohodek. 

s < 

Mladi vedno za sodelovanje 
Pretekli teden so predstavniki OK ZSMS Ravne in Slovenj Gradec na povabilo OK ZSMS Velenje in TK ZSM Gorenje 

obiskali Velenje. 

Najprej so si ogledali tovarno 
in se pogovaijali o proizvodnji 
ter delu ZSMS v Gorenju. 

Na nivoju OK ZSMS pa so 
mladi treh dolin najprej izme-
njali izkušnje pri delu. Dogovo-
rili pa so se, da bodo v bodoče 
sodelovali tudi na področju 
SLO in družbene samozaščite. 

ohranjanju 
športu. 

tradicij NOB ter 

Prva skupna akcija bo Graška 
gora 77, oziroma pohod po po-
teh XIV. divizije. Ta pohod bo 
organiziran 26. in 27. februarja 
v vseh treh dolinah, na Graški 
gori pa se bodo srečali na za-
ključni manifestaciji. Predlagali 

so tudi, da bo častni koman-
dant tega pohoda Franc Lesko-
šek—Luka. 

Na področju mladinskih de-
lovnih akcij pa bodo letos sode-
lovali pri lokalnih delovnih 
akcijah, sodelovanje pa bodo 
okrepili s športnimi srečanji v 
mesecu mladosti. 

V. V. 



V nekoliko skrajšani obliki objavljamo predlog srednjeročnega programa razvoja malega gospodarstva v občini 
Velenje 1976 - 1980, predlog odloka o razširitvi Tomšičeve ceste na križišču s Koroško cesto ter ureditev parkirnega 
prostora, predlog sklepa o določitvi tarif za toplovodno ogrevanje, segrevanje potrošne vode in prispevka za 
priključek na toplovodno omrežje, predlog odloka o določitvi tarife za vodarino in kanalščino, o določitvi cen za 
odvažanje smeti ter stališča in sklepe, ki jih naj vsebuje družbeni dogovor o celoviti stanovanjski izgradnji sosesk. O 

predlogih bodo razpravljali delegati skupščine občine Velenje na seji 31. januarja 1977. 

V našem gospodarske m raz-
voju smo v preteklem obdobju 
posvečali vse premalo pozor-
nosti razvoju malega gospodar-
stva, Zaradi česar beležimo izra-
zito zaostajanje v razvoju te, za 
gospodarstvo zelo pomembne 
dejavnosti. Zato je potrebno, da 
se v srednjeročnem obdobju 
vključijo v prizadevanja za nje-
gov hitrejši družbenogospodar-
ski razvoj vsi pristojni dejavniki. 

Potrebe po izdelkih in sto-
ritvah, ki jih lahko nudi malo 
gospodarstvo so daleč večje od 
razpoložljivih zmogljivosti pred-
vsem z vidika dopolnjevanja po-
treb končnih potrošnikov s prp-
izvodi in storitvami. Vzroke za 
tako stanje je nedvomno treba 
iskati v dejstvu, da naša eko-
nomska politika do nedavna ni 
posvečala posebne pozornosti 
razvoju te dejavnosti, zaradi če-
sar je malo gospodarstvo soraz-
merno slabo zastopano v splo-
šni strukturi gospodarstva. 

Pomembno je, da razvoj ma-
lega gospodarstva, predvsem 
proizvodni del, lahko bazira na 
uporabi domačih surovin, kar je 
velika prednost tako načrto-
vane dejavnosti. 

Določena usmeritev malega 
gospodarstva je lahko tudi v iz-
rabi odpadnih materialov proiz-

xvodnih OZD v občini. Prednosti 
razvoja malega gospodarstva 
lahko iščemo tudi v tem, da 
preprečuje odseljevanje in od-
hajanje na delo drugam, omogo-
ča večje zaposlovanje, tudi de-
lavcev na začasnem delu v tuji-
ni. In na koncu je potrebno 
omeniti še to, da ima takšna 
oblika gospodarjenja izreden 
pomen za nadaljnji razvoj in 
krepitev splošne ljudske obram-
be in družbene samozaščite. 
Vsaka dejavnost in usmeritev na 
področju malega gospodarstva 
pa je v prvi vrsti odvisna od pro-
gramske usmerjenosti, torej od 
iskanja primernih programov 
razvoja. Družbeni dogovor o 
pospeševanju razvoja malega go-
spodarstva zajema naslednje de-
javnosti: 

- organizacije združenega 
dela s področja obrti, 

- organizacije združenega 
dela s področja drobne indu-
strijske proizvodnje blaga in 
storitev z največ 100 zaposleni-
mi, 

- servisne enote trgovinskih 
in industrijskih organizacij 
združenega dela, ki so temeljne 
organizacije združenega dela z 
največ 100 zaposlenimi, 

- ustrezna poslovna združe-
nja obrti in male industrije, 

- obrtne zadruge, 
- pogodbene organizacije 

združenega dela, 
- samostojni obrtniki, ki na 

podlagi določil obrtnega zako-
na s samostojnim osebnim de-
lom in sredstvi, ki so lastnina 

občanov, opravljajo obrtno, go-
stinsko, avtoprevozniško in bro-
darsko dejavnost ali porabo na 
drobno, 

- občani, ki v svojih gospo-
dinjstvih sprejemajo na preno-
čevanje goste ter jim nudijo 
hrano in pijačo, 

— občani, ki opravljajo do-
mačo ali umetno obrt. 

CILJI IN 
FUNKCIJA MALEGA 

GOSPODARSTVA -

Proizvodi in storitve malega 
gospodarstva so pomemben 
člen v produkcijskem procesu, 
saj nudijo številne proizvode, 
polproizvode, sestavne dele in 
najrazličnejše storitve, ko ti ne 
predstavljajo velikih dimenzij. 
Malo gospodarstvo pa se v go-
spodarstvu in na tržišču ne po-
javlja le kot ponudnik omenje-
nih proizvodov in storitev, tem-
več tudi kot pomemben porab-
nik proizvodov industrije, in 
domačih surovin. 

Pomanjkanje servisnih in sto-
ritvenih dejavnosti povzroča za-
metavanje dobrin, ki bi jih z 
rednim vzdrževanjem popravili 
ali jim s preoblikovanjem lahko 
bistveno podaljšali uporabnost. 
Čedalje večja poraba in s tem 
vedno večje potrebe po novih 
dobrinah in storitvah terjajo ta-
ko razvoj dejavnosti malega go-
spodarstva bodisi za dopolnitev 
ali pokrivanje potreb v proiz-
vodnih programih OZD, bodisi 
za zadovoljevanje tistih potreb, 
ki se pojavljajo v inalih količi-
nah in na določenih območjih. 

DOSEDANJI RAZVOJ 
MALEGA 

GOSPODARSTVA 
V OBČINI VELENJE 

Razvoj malega gospodarstva 
v občini Velenje je vseskozi mo-
čno zaostajal in še vedno za-
ostaja za splošnim gospodar-
skim razvojem in je v bistvu re-
zultat neurejenih razmer in do-
sedanje ekonomske politike v 
slovenskem gospodarskem pro-
storu. Zaradi tega bi bilo po-
trebno, da se v skladu s srednje-
ročnim družbenim načrtom ob-
čine Velenje za obdobje 1972 
do 1980 izdelajo razvojni pro-
grami manjših proizvodnih ali 
storitvenih organizatij združe-
nega dela, ki bi predstavljale 
jedro malega gospodarstva v ob-
čini. Takšne programe naj bi 
pripravljala in razvijala posebna 
skupina strokovnjakov najraz-
ličnejših strokovnih profilov. 

V občini predstavljajo danes 
malo gospodarstvo predvsem sa-
mostojni obrtniki vseh dejav-
nosti in strok. Od leta 1972 da-
lje pa tudi poslovna enota 
KOOPERACIJA Z OBRTNIKI 
pri trgovski OZD ERA. 

Podatki povedo, d a j e bilo le-
ta 1974 na območju občine Ve-
lenje 162 zasebnih obrtnih de-
lavnic, kar je za 39 odstotkov 
več kot leta 1970, ko je delova-
lo 116 zasebnih obrtnih delav-

nic. Pri tem se je 45 odstotkov 
vseh obrtnih delavnic ukvarjalo 
s predelovanjem kovin in stavb-
no obrtjo. Število obrtnikov, ki 
opravljajo posamezne obrtne 
dejavnosti kot postranski poklic 
se je povečalo od 45 v letu 
1970 na 70 v letu 1974. Ta 
vrsta obrtne dejavnosti je tako 
dosegla hitrejši razvoj kot redna 
obrtna dejavnost in je v interesu 
nadaljnjega razvoja malega go-
spodarstva, da nosilci te dejav-
nosti pridejo med redne obrtni-
ke. Večina teh obrtnikov se 
ukvarja s predelavo kovin. 

Podobno kot pri ostalih obrt-
nih dejavnostih,' tudi v zaseb-
nem gostinstvu ne beležimo no-
benega razvoja, nasprotno, šte-
vilo zasebnih gostincev se je v 
letu 1974 zmanjšalo, če ga pri-
merjamo z letom 1970. Tudi na 
tem področju bodo potrebni 
določeni napori in politika, da-
bomo dosegli cilje, ki smo jih 
sprejeli v srednjeročnem druž-
benem načrtu občine. Zasebno 
avtopre^voznišvo se je kot dejav-
nost, ki jo ne prištevamo med 
redno obrt, temveč je opre-
deljeno kot „druga dejavnost", 
sorazmerno ugodno razvijalo, 
saj je bilo v občini koncem 
1974 leta 47 prevoznikov, kar 
predstavlja že manjši avtopark. 
Nedvomno kaže tej dejavnosti 
posvetiti več pozornosti, pred-
vsem v smislu posebnih oblik 
povezovanja in sodelovanja z 
združenim delom. 

RAZVOJ MALEGA 
GOSPODARSTVA 

V OBDOBJU 1976-1980 

1. OZD s področja malega go-
spodarstva 

Glede na naloge, ki smo jih 
sprejeli v srednjeročnem druž-
benem načrti) občine za ob-
dobje 1972 do 1980 leta bo po-
trebno ustanoviti 'nekatere 
manjše OZ0T ki bodo s svojimi 
programi uvajale novo vrsto 
proizvodnje V manjšem obsegu, 
dalje OZD, ki bodo dopolnje-
vale veliko proizvodnjo s proiz-
vodi. pol proizvodi, sestavnimi 
deli in storitvami. Za iskanje in 
razvijanje takih programov pa je 
nedvomno potrebno študijsko 
delo skupine strokovnih delav-
cev. Takšno delovno skpino naj 
bi imenoval Izvršni svet, ki bi 
moral dati tudi osnovne smerni-
ce za delo. 

V področje malega gospodar-
stva sodi nedvomno tudi oblika 
razvijanja malega gospodarstva 
..kooperacija z obrtniki" v okvi-
ru trgovskega podjetja ERA Ve-
lenje. Ta oblika združuje le pro-
izvodno obrt in je v obdobju 
1972 do 1975 dosegla že lepe 
uspehe. Potrebno je poudariti, 
da se tudi z uspehom uveljavlja 
na mednarodni menjavi blaga. 
Vsebina te dejavnosti je pred-
vsem v organiziranem sodelo-
vanju in povezovanju z obrtniki 
zaradi oskrbe industrije z neka-
terimi proizvodi in polproiz-
vodi. Treba je reči, da se pri ta-
kem sodelovanju že kažejo do-
ločene prednosti in ugodnosti, 
ki so bile omenjene v ugodnem 
delu tega programa. 

2. OZD s področja obrtnih in 
drugih storitev 
Tudi obrtne in druge storitve 

so pomemben dejavnik-v vsak-
danjem življenju. Ugotovimo 
lahko, da so le te v naši občini 
najbolj deficitarne. Naloge OZD 
s področja obrtnih in drugih 
storitev so predvsem v tem, da 
bodo organizirale dpločene ser-
visne storitve, ki jih sicer ni mo-
goče dovolj kvalitetno in učin-
kovito organizirati. Gre pred-
vsem za najrazličnejše servisne 
usluge, pri čemer bi se bilo za 
oblikovanje nekaterih potrebno 
povezati s krajevnimi skupnost-
mi. 

V obdobju 1976 do 1980 bo 
treba zgraditi objekt, v katerem 
bodo na voljo avtoservisne uslu-
ge, od avtopralnice, vseh vrst 
popravil avtomobilov in tovor-
nih vozil do tehničnih pregle-
dov. Skupno s KS pa bo potreb-
no organizirati tudi servise za 
popravilo vseh vrst kmečkih de-
lovnih strojev in drugih naprav. 

3. Zasebna obrt 
Glede na dosedanje zaostaja-

nje zasebne obrti za splošnim 
gospodarskim razvojem, bo v 
naslednjem srednjeročnem ob-
dobju treba tej dejavnosti po-
svetiti posebno skrb. 

Do leta 1980 bo potrebno na 
novo zaposliti približno 1200 
obrtnih delavcev, da bi odpravi-
li primanjkljaj in rzaradi nadalj-
njega gospodarskega razvoja, 
pokrili vse potrebe. 

Poleg tega bo potrebno v pri-
hodnjem obdobju večjo skrb 
posvetiti razvoju zasebnega go-
stinstva. Zasebni gostinski loka-
li so večinoma koncentrirani v 
smeri Velenje — Šoštanj — 
Šmartno ob Paki. Zato bi mora-
li zasebno gostinsko mrežo širiti 
tudi v okolico. 

•r • 
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Socialistična republika Slovenija 
SKUPŠČINA OBČINE 
VELENJE 

Številka: 0 5 - 3 / 1 9 7 7 - 1 
Datum: 1 7 / 1 - 1 9 7 7 

Na podlagi 18. člena statutaobčine Velenje (Uradni vestnik občine 
t Velenje, št. 2 /19741 

S K L I C U J E M 

23. sejo družbenopolitičnega zbora 
22. sejo zbora združenega dela in 

24. sejo zbora krajevnih skupnosti 

Skupščine občine Velenje, ki bodo v ponedeljek, dne 31. januarja 
1977 s pričetkom ob 7. uri v sejni dvorani Skupščine občine Velenje. 

Predlagam, da zbori zasedajo skupaj in obravnavajo naslednji 

d n e v n i r e d : 

1. izvolitev komisij za verifikacijo pooblastil delegatov za zbor i 
združenega dela in zbor krajevnih skupnosti in poročila komisij vseh ^ 
treh zborov; • 

2. poročilo o izvršitvi sklepov skupnega zasedanja zborov z dne • 
1 3 / 1 2 - in 2 7 / 1 2 - 1 9 7 6 in skrajšani zapisniki teh sej (vsi zbori); 

3. predlog programa družbenogospodarskega razvoja občine Vele- + 
nje v letu 1977 (vsi zbori); 

4. predlog srednjeročnega programa razvoja malega gospodarstva v 
občini Velenje v obdobju 1 9 7 6 - 1 9 8 0 (vsi zbori); 

5. predlog odloka o ugotovitvi splošnega interesa za razširitev 
Tomšičeve ceste na križišču s Koroško cesto in parkirnega prostora v 
Velenju (vsi zbori); 

6. predlog sklepa o izvolitvi nekaterih članov izvršnega sveta Skup-
ščine občine Velenje (vsi zbori); 

7. predlogi komisije za volitve, imenovanja in kadrovske zadeve 
občinske skupščine (vsi zbori); 

— sklep o delegiranju delegata v zbor delavcev v TOZD Posebna 
osnovna šola Velenje, 

— sklep o razrešitvi funkcije namestnika javnega pravobranilca v 
Celju, 

— sklep o imenovanju članov odbora in komisij za postavitev spo-
menika maršalu Titu v Velenju; 

8. predlogi soglasij k povišanju cen komunalnih storitev (zbor 
združenega dela in zbor krajevnih skupnosti): 

— za toplovodno ogrevanje, segrevanje potrošne vode in prispevka 
za priključek na toplovodno omrežje, 

— za vodarino in kanališčino, 
• — za odvažanje smeti in 
T — za pogrebne storitve; 
J 9. predlog soglasja k stroškovni ceni in lestvici za subvencioniranje 
• stroškovne cene v vzgojnovarstvenih zavodih na območju občine Ve-

ilenje (zbor združenega dela); 

10. predlog odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o ugotovitvi 
vrednosti stanovanjskih hiš in stanovanj (zbor združenega dela in 
zbor krajevnih skupnosti); 

• 11. vprašanja delegatov (vsi zbori). t " 
• Predsednik 
J Skupščine občine Velenje 

NEST L Ž GA NK, s.r. • V 

i 
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PREDLOG ODLOKA 
o ugotovitvi splošnega inte-
resa za razširitev Tomšiče-
ve ceste na križišču s Koro-
ško cesto ter ureditev par-
kirnega prostora. 

Glede jna dejstvo, da prihaja 
stalno do prometnih nesreč, za-
radi nepreglednosti cestišča v 
križišču Tomšičeve s Koroško 
cesto ter zaradi številnih zahtev 
s strani občanov, da se uredi ce-
stišča, je nujno, da se razširi po-
daljšek Tomšičeve ceste s pre-
gledno cesto. S tem odlokom se 
ugotavlja splošni interes za ure-
ditev parkirnega prostora ter 
razširitev Tomšičeve ceste ter 
postavlja osnovo za uvedbo raz-
lastitvenega postopka. 

PREDLOG SKLČPA 
o soglasju k določitvi tarif 
za toplovodno ogrevanje, 
segrevanje potrošne vode in 
prispevka za priključek na 
toplovodno Omrežje. 

1. Tarife za toplovodno ogre-
vanje znašajo: 

a) Za obrt, trgovino, gostin-
stvo, zavode in urade 228,00 
din (Gcal oziroma 24,20 din za 
m2 radiatorske površine. , „ 

b) Za stanovanja, šole in 
vrtce 164,10 din/Gcal oziroma 
3,30 din od m2 tlorisne površi-
ne. 

c) Za kmetijstvo 164,90 din 
Gcal. 

2. Tarife za segrevanje 1 m3 
potrošne vode 

a) Za potrošnike pod l / a in 
1/c 14,40 din 

b) Za potrošnike pod 1 /b 
9,75 din, pri pavšalnem obraču-
nu (pavšal 2,7 m3) 19,50 din na 
osebo 

3. Tarifa za vzdrževanje to-
plotnih postaj se obračunava v 
višini 0,35 din/ m2 stanovanjske 
površine 

4. Prispevek za priključek na 
toplovodno omrežje se določi v 
višini 0,80 d in /Kcal /h . 

PREDLOG SKLEPA 
o soglasju k določitvi tarife 
za vodarino in kanalščino 

1. Tarifa za vodarino znaša: 
- za industrijo, obrt, trgovi-

no in gostinstvo 2,70 din za m3 
vode 

- za široko potrošnjo, nego-
spodarske organizacije ter kme-
tijstvo 2,00 din na m3 vode. 

2. Za pavšalni obračun pri 
porabnikih, kjer ni mogoče me-
riti porabe vode, znaša tarifa za 
1 vodovodno pipo 26,00 din 

3. Tarifa za kanališčino: Za 
vse uporabnike kanalizacijskega 

omrežja znaša tarifa 0,55 din z:a 
m3 porabljene vode 

PREDLOG SKLEPA 
o soglasju k določitvi čeri 
za odvažanje smeti 

Cena za odvažanje smeti brez 
iznašanja kant iz hiš zn^ša za 
m2 koristne stanovanjske po-
vršine: 

— za gospodarstva in nego-
spodarske organizacije 0,35 din 

— za gospodarske organiza-
cije 0,49 din-

STALIŠČA IN SKLEPI 
ki jih naj vsebuje družbeni 
dogovor o celoviti stano-
vanjski izgradnji sosesk: 

1. Na območju občine Ve-
lenje se dovoljuje izgradnja sta-
novanjskih blokov v soseskah 
le, če se v projektih za to iz-
gradnjo v pritličnih ali kletnih 
etažah predvidevajo prostori, ki 
so namenjeni otroškemu var-
stvu ali poslovnim prostorom za 
uslužnostno dejavnost ter pro-
storov za dejavnost KS in hišnih 
svetov. 

2. Družbeni dogovor mora 
določati, da so si graditelji pred 
izdajo lokacijskega oz. gradbe-
nega dovoljenja dolžni pridobiti 
mnenje izvršnega sveta Skupšči-
ne občine Velenje oz. od njega 
pooblaščenega organa, v katere 
namerre se bodo na osnovi pro-
gramov in potreb v konkretnem 
primeru uporabili pritlični oz, 
kletni prostori v posameznem 
stanovanjskem bloku. 
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Nova ustava in zakon o zdru-
ženi delu narekujeta potrebo 
n zahtevo do vseh delavcev v 
laši samoupravni družbi, da 
:dtužujemo delo s ciljem dose-
;anja večje povezanosti delov-
lega procesa, boljše koordinaci-
e dela, cenejšega delovnega 
»rocesa ter modernizacije cle-
ovnega procesa, kar nam zago-
avlja obstoj in razvoj tozd, ozd 
n sozd, ter omogoča, da vzpo-
itavimo take medsebojne do-
todkovne odnose, da bo delov-
li človek odločal o rezultatih 
ivojega dela in medsehojnih od-
losih, pravicah in dolžnostih v 
ikladu z zakonom o združenem 
lelu in na njegovi podlagi spre-
etimi samoupravnimi sporazu-
mi. 

V naši občini je precej delov-
lih organizacij (Vegrad, Gore- • 
nje, Lesna), ki se ukvarjajo z 
gradbeniško dejavnostjo, vendar 
pa samostojno, v dosedanji 
organizacijski obliki niso mogle 
narediti to kar bi lahko in kar 
smo od njih tudi pričakovali. 
Po daljših analizah so se zato 
odločili za najbolj razumljivo 
rešitev. Sestavili so elaborat o 
Iružbeno ekonomski upraviče-
nosti združitve v delovno orga-
nizacijo z delovnim naslovom 
Gorenje — Vegrad Gradbena in-
dustrija, oziroma Gorenje -
Gradbena industrija, ki naj bi 
združevala tozd Gradbena ope-
rativa in todz Gradbena indu-
strija, sedanjih delovnih organi-
zacij Vegrad Velenje, tozd 

objekte proizvajati serijsko, 
objekti in elementi pa morajo 
biti predhodno standardizirani 
in tipizirani. Tako zasnovani 
razvoj industrijske gradnje pa 
zahteva usklajeno, oziroma 
enotno tehnologijo proizvod-
nega in delovnega procesa ter 
dogovorjeno medsebojno deli-
tev dela. Nova organizacija pri-
naša celotno spremembo po-
slovno organizacijskih in samo-
upravnih struktur. Z združitvijo 
v novo delovno organizacijo bo-
do vsi udeleženci imeli večjo 
možnost za uspešnejšo realiza-
cijo družbenega plana razvoja 
socialistične republike Slovenije 
v srednjeročnem obdobju ter 
kvalitetnejše izvajanje sprejete 
politike in sistema na področju 
stanovanjske in drugih gradenj. 
Načrtovanje stanovanjske in 
ostale gradnje kot so vrtci, po-
slovne stavbe, kmetijski objekti, 
bodo lahko vključili v komplek-
sni sistem'samoupravnega na-
črtovanja, gradnja navedenih 
objektov pa se bo upoštevala 
pri prostorskem načrtovanju. 
Načrtovanje stanovanjske gra-
ditve se bo vključevalo z na-
črtovanjem razvoja vseh tistih 
dejavnosti, ki spremljajo, ali pa 
so vezani na to graditev, zago-
tovljena pa bo tudi možnost 
usklajevanja tehničnih elemen-
tov gradnje s pogoji industriali-
zacije, tako da bodo sprejeti 
ukrepi zagotavljali standardi-
zacijo in- tipizacijo elementov 
gradnje. Stanovanjska in ostala 

uspelih objektov, v projektih pa 
bodo uporabljali tudi tehno-
logijo, ki bo zagotovila hitro in 
smotrno gradnjo. 

Da pa bi dosegli čim višjo 
raven industrializacije gradnje 
bo potrebno ob spojitvi nave-
denih ozd v novo delovno 
organizacijo in združitvijo le-te 
v sozd Gorenje Velenje zago-
toviti razvijanje in utrjevanje 
enotnega sistema zbiranja in 
združevanja namenskih sredstev 
za stanovanjsko graditev in 
sredstev" za graditev objektov 
družbenih dejavnosti, sredstev 
drugih organizacij, interesnih 
skupnosti in bank. pripravo in 
uvedbo enotnega kreditiranja, 
hkrati pa pospeševati varče-
vanje za stanovanjsko izgradnjo 
ter smotrno organiziranje 
namenskih sredstev. 

Industrializacija v gradbe-
ništvu pomeni torej prehod iz 
klasičnega sistema gradnje na 
industrijski način gradnje 
stanovanj. Prvi korak so naredili 
s tem, ko so zgradili tovarno 
montažnih hal. Te izdelujejo v 
tovarni, montirajo pa jih na 
terenu. Podoben način dela pa 
želijo doseči tudi pri celični 
gradnji stanovanj, šol, vrtcev, 
bolnic, kasarn. Celice bodo 
izdelovali v tovarni, montirali 
pa na terenu. Nadaljevali pa 
bodo tudi način gradnje po 

•sistemu OUTINORD (gradnja z 
litim betonom), katerega bodo 
dokončno industrializirali. 

Nova delovna organizacija 
GORENJE-VEGRAD 
Gradbena industrija 

.Lesna Šoštanj, tozd Gradbeni 
elementi, ki se bo izločila iz se-
stave delovne organizacije TGO 
Gorenje Velenje in pa TOZD 
Gradbeništvo, ki deluje trenut-
no v delovni organizaciji Grad-
benik na Ljubnem ob Savinji. 

Ugotovili so, da bodo z zdru-
• žitvijo in novo programsko 
usmeritvijo zagotovili višjo pro-
duktivnost dela, ki je pogoj za 
višjo osebno in skupno porabo. 
Naš nadaljnji samoupravni raz-
voj med drugim narekuje tudi 
oblikovanje koncepta usmerja-
nja stanovanjske gradnje in ve-
dno večjo stopnjo industrializa-
cije vseh oblik in vrst gradnje. 
Stanovanjska problematika pa 
je tudi že vrsto let v središču 
pozornosti vseh družbenopoli-
tičnih organizacij, predvsem pa 
sindikatov in Zveze komuni-
stov. Stanovanjski izgradnji je 
IK CK ZKS posvetil tudi poseb-
no sejo, na kateri so ocenili 
stopnjo razvoja v smeri podru-
žabljanja stanovanjske dejav-
nosti in pri tem posebej ocenili 
doseženo raven industrializacije 
stanovanjske in ostale gradnje. 
Družbeni plan razvoja SRS za 
obdobje do leta 1980 poudarja 
zahtevo po čim hitrejši raciona-
lizaciji stanovanjske gradnje, 
večji kvaliteti in krajših rokih 
gradnje. Vse to pa je možno do-
seči le z industrializacijo stano-
vanjske in ostale gradnje. Če pa 
želimo gradnjo industrializirati 
je potrebno elemente in celotne 

kar bo zagotovili 
gradnja pa bo lahko tudi bolje 
projeictjrana, kar bo zagotovilo 
boljše teamsko in ekonomsko 
usmerjeno projektiranje zazi-
dalnih načrtov in objektov, 
ustrezno kompleksno ovredno-
tenje posameznih faz in delov 
projekta, strog izbor projektov 
in možnost večkratne uporabe 

In kakšne programe bodo 
razvijali v sestavu nove delovne 
organizacije. V tozdu Gradbena 
operativa bodo nadalje razvijali 
program celične gradnje in jo 
do konca letošnjega leta orga-
nizirali v samostojno tozd. 
Nadaljevali bodo z razvojem 
sistema litega betona z indu-

4. februarja letos bodo imeli referendume, na katerih bodo dokončno sklepali o vključitvi v novo 
delovno organizacijo. Na sliki: delovno predsedstvo zbora delavcev GIP Vegrad 

strializacijo instalacijskih in 
zaključnih del ter programsko 
usmerili in razvili sektor 
zaključnih del. Seveda pa bodo 
tudi zasledovali gradnjo tipi-
ziranih objektov na celotnem 
jugoslovanskem območju. V 
tozdu Gradbena industrija bodo 
razvijali in širili program 
VEMONT. Razvijali bodo tudi 
betonsko galanterijo, betonske 
elemente za visoke gradnje ter 
proizvodnjo osnovnih gradbe-
nih materialov iz TUFA. 

Tozd Lesna bo poleg 
sedanjih programov razvila 
program PUR oken, ki jih bo 
kot elemente vgrajevala v 
celično gradnjo ter gradnjo z 
outinord sistemom za potrebe, 
širšega tržišča. 

V tozdu Gradbeni elementi 
bodo povečevali proizvodnjo 
talnih ploščic ter svoj pro-
izvodni program dopolnili- s 
proizvodnjo stenskih kera-
mičnih ploščic. Nadaljevali in 
nadalje razvijali bodo proiz-
vodnjo izdelkov iz umetnega 
marmorja, predvsem tiste, ki se 
vključujejo kot elementi pri 
visokih gradnjah. K novi 
delovni organizaciji pripojeni 
tozd Gradbeništvo iz Ljubna, 
bo še naprej razvijal obstoječi 
program tesarstva, postopoma 
pa opuščal gradbeno operativne 
storitve, obstoječe kapacitete 
pa preusmerjal v druge dopol-
nilne programe, kot so izdelava 
umetnega marmorja in lažjih 
betonskih elementov. 

Sedanji programi posameznih 
tozdov še niso dokončni in jih 
bodo dopolnjevali v skladu s 
potrebami nove delovne orga-
nizacije. Pogoj za dosego dobrih 
rezultatov pa je tudi dobro 
organizirana komerciala. V ta 
namen bodo v okviru sozda 
Gorenje oblikovali delovno 
organizacijo Blagovni promet, 

ki bo organizirala skupni nastop 
na trgu, skrbela za prodajo 
proizvodov in nabavljala glavne 
materiale za proizvodnjo. 

O združitvi v novo delovno 
organizacijo so zbori delavcev v 
vseh tozdih že razpravljali, 

prejeli so tudi elaborat o 
družbenoekonomski upravi-
čenosti o ustanovitvi te delovne 
organizacije, dokončno pa 
bodo o tem razpravljali na 
referendumu, ki ga bodo imeli v 
vseh tozdih 4. februarja letos. 

Proizvodni prostori TOZD Gradbeni elementi v Gorenju 

Kaj pričakujemo? 
Pred ustanovitvijo nove 

delovne organizacije Go-
renje-Vegrad Gradbena in-
dustrija smo obiskali nekate-
re temeljne organizacije 
združenega dela, ki stopajo 
na pot združitve in se pogo-
varjajo o njihovih pričakova-
njih. 

R E F E R E N D U M 
BO USPEL 

V gradbeno industrijskem 
podjetju Vegrad Velenje je 
bil naš sogovornik Rado Siv-
ka. 

Rado Sivka 

Ta delovna organizacija 
zaposluje v tozdu Gradbena 
industrija 241 delavcev, v 
tozdu Gradbena operativa 
pa 1.273 delavcev. Ta tozd 
ima po nabavni vrednosti za 
okoli 66.000.000 osnovnih 
sredstev, 62.000.000poslov-
nega skladi in 17.000.000 
dinarjev dolgoročnih kredi-
tov. TOZD Gradbena indu-
strija razpolaga z osnovnimi 
sredstvi po nabavni vred-
nosti v višini 55.000.000 di-
narjev, imajo 20.000.000 
poslovnega sklada, 
12.000.000 dolgoročnih 
kreditov, od TOZD Operati-
ve pa dolg v, višini 
12.000.000 dinarjev. 17. ja-
nuarja so imeli zbor delavcev 
v Rdeči dvorani, kjer so de-
lavcem razgrnili program de-
la ter jim razložili elaborat o 
družbenoekonomski upravi-
čenosti ustanovitve te nove 
delovne organizacije. Delavci 
velenjskega Vegrada so ela-
borat soglasno potrdili, torej 
so prepričani, da bo tudi re-
ferendum, 4. februarja letos 
uspel 

V E Č J A SOCIALNA 
VARNOST 

V Lesni Šoštanj smo se 
pogovarjali s predsednikom 
delavskega sveta Jožetom 
Zacirkovnikom. 

Trenutno je v tej delovni 
organizaciji zaposlenih 190 
delavcev. Ker pa jih že dalj 
časa pestijo številne težave 
in ker se zavedajo, da je pri-
hodnost našega gospodarstva 
v združevanju sredstev - de-
la, so pozdravili predlog o 
pripojitvi k novi delovni 
organizaciji. Ta~ predlog so 
najprej obravnavale vse 
družbenopolitične organiza-
cije, nato pa še zbor delav-
cev. V novi delovni organiza-
ciji vidijo večjo socialno var-
nost, saj bodo lažje nastopali 
na tržišču. Dosedanjo proiz-
vodnjo stavbnega pohištva, 
embalaže in žaganega lesa 
bodo razširili, izdelavo ste-
klene volne pa opustili. Veli-
ka novost v njihovi proiz-
vodnji pa bodo PUR okna. 
Proizvodnjo bodo industri-
alizirali kar bo veliko ceneje 
kot doslej, ko so delali po 
naročilu. Ta delovna organi-
zacija ima za 16.000.000 di-
narjev osnovnih sredstev, 
15.00Q.000 poslovnega skla-
da in za 160.000 dinarjev 
dolgoročnih kreditov. V te-
ku imajo investicijo v vred-
nosti 260.000.000 dinarjev, 
od tega le 150.000.000 kre-
ditov. 

NAŠA DE JAVNOST 
J E G R A D B E N I Š K A 
TOZD Gradbeni elementi 

pa imajo 180 zaposlenih. Po-
govarjali smo se z vodjem 
tehnološkega oddelka in se-
kretarjem osnovne organiza-
cije zveze komunistov 
ing. Karlom Škrubejem 

V lanskem letu so-proiz-
vedli- 650.000 kv. metrov 
ploščic, letos pa predvide-
vajo proizvodnjo okoli 
750.000 kv. metrov. Tudi v 
tem TOZD pozdravljajo pri-
pojitev k novi delovni orga-
nizaciji, ker je njihova dejav-
nost gradbenega značaja. 
Razpolagajo z osnovnimi 
sredstvi v vrednosti 
108.000.000 dinarjev, po-
slovnega sklada 43.000 in 
dolgoročnih kreditov za 
okoli 6.500.000 dinarjev. 

Le še korak do združitve 
/ delovnih organizacijah Vegrad Velenje, Lesna Šoštanj, TGO Gorenje Velenje - TOZD 
Sradbeni elementi in Gradbenik Ljubno - TOZD Gradbeništvo bodo delavci 4. febru-
irja na referendumu odločali o ustanovitvi nove delovne organizacije G O R E N J E -

V E G R A D Gradbena industrija 



Kdo je odgovoren? 
Že marsikdo je dejal, da so 

nov[ stanovanjski bloki v nase-
lji' Šalek-Gorica lepi, saj je nji-
hov zunanji izgled takšen, kot 
ga imajo nekateri hoteli. Tudi 
stanovanja niso slaba, imela so 
nekatere pomanjkljivosti, a ka-
tera nova stanovanja jih nima-
jo? 

Več kot polovica stanovalcev 
stanovanjskega bloka V. Vlaho-
viča 44 pa je nezadovoljna zara-
di vode, ki je preplavila njihove 

kletne prostore. Svoje kleti ima-
jo namreč v prostorih zakloni-
šča, v katerem je že vseskozi si-
cer bila prisotna voda, vendar se 
nivo te vode stalnd dviga in jo 
je trenutno okoli 10 cm, pone-
kod pa tudi več. Za to morajo 
stanovalci, ki imajo svoje 
skromne kleti v tem prostoru, 
obuvati gumijaste škornje, ali si 
drugače pomagati, če hočejo 
priti do svoje kleti. Zaradi vode 
postaja ta prostor vse bolj vla-

Odslej z združenimi 
močmi 

V Šoštanju so ustanovili krajevni svet Zveze socialistične 
mladine, ki bo usmerjal in povezoval dejavnosti mladih 

žen, na vodi pa se nabira razna 
nesnaga, kar ne sodi v prostor, 
kjer je spravljena ozimnica in ki 
bi_služil zaklonišču. 

Stanovalci tega bloka, ki ima-
jo svoje kleti v tem prostoru, se 
upravičeno sprašujejo, kdo je za 
to odgovoren in kdaj bodo od-
pravili vodo iz kleti oziroma za-
kloniščnih prostorov, ki tudi 
morajo služiti svojemu eventu-
elnemu namenu. V takšnem sta-
nju pa pravgotovo ne morejo. 

kj 

V petek, 14. 1. 1977,jebilv 
prostorih krajevne skupnosti 
Šoštanj posvet predsednikov in 
sekretarjev osnovnih organizacij 
ZSMS iz te krajevne skupnosti. 
Namen posveta je bil pregled 
dosedanjega dela 0 0 ZSMS in 
ustanovitev krajevnega sveta 
ZSMS Šoštanj. Na sestanku je 
bil tudi predsednik občinske 
konference ZSMS Velenje Vla-
do Videmšek. 

V krajevni svet so po delegat-
skem načelu vključene vse 0 0 
ZSMS s področja krajevne 
skupnosti Šoštanj, in sicer: 0 0 
ZSMS osnovnih šol Karel 
Destovnik—Kajuh ter • Biba 
Roeck, mladi iz IUV-TOZD 
TUŠ, ,REK—TOZD TEŠ, Merx 
- TOZD Prodaje Šoštanj, 
osnovne organizacije ZSMS To-

pra, Galipa in Lesne, ter 0 0 
ZSMS Šoštanj. Zal predstavni-
kov Topra, Galipa in osnovne 
šole Karel Destovnik-Kajuh ni 
bilo na posvet. 

Namen novoustanovljenega 
krajevnega sveta ZSMS je 
usmerjanje in povezovanje de-
javnosti in aktivnosti osnovnih 
organizacij ZSMS na družbeno-
političnem, kulturnem, šport-
nem in drugih področjih dela 
mladih v krajevni skupnosti. Za 
konkretnejše akcije se bodo 
mladi dogovorili na prvem se-
stanku krajevnega sveta ZSMS. 
Na ustanovni konferenci krajev-
nega sveta ZSMS Šoštanj so iz-
volili tudi njegovo vodstvo. 
Predseduje mu Rajko Zaleznik. 

VITO KUMER 

NOCOJ V KNJIŽNICI 
„ L I Z I K A " 

Obiskovalcem »Petkovega 
kulturnega večera" v velenj-
ski knjižnici se nocoj obeta 
spet zanimiva prireditev. 
Kulturni center je povabil v 
goste članico Slovenskega 
narodnega gledališča v Mari-
boru Mileno Muhičevo, ki se 
bo predstavila v monodrami 
LIZIKA. Gre za delo Milen-
ka Vučetiča, ki ima v izvirni-
ku naslov Ljubica, prvo lice 
množine. Delo je prevedel in 
priredil Tone Partljič. Kot je 
že običaj, se bo tudi nocoj-
šnji večer začel ob 19. uri. 

prireja 

19.2.1977 s pričetkom ob 20. uri 

Zabavali vas bodo: 

ansambel PRO »RTE s pevcem ČOBIJEM 
in FANTJE TREH DOLIN 

Vstopnina 120 din 

Prodaja vstopnic v upravi Rdeče dvorane Velenje 
vsak dan od 7. do 14. ter od 16. do 19. ure 

ŠPORT 
TELESNA KULTURA 

REKREACIJA 

r\ 
1 

V 

L u p TI L J 

4 NOGOMET 
Rudar (V):Hajduk 

0 : 2 ( 0 : 0 ) 
V prijateljski nogometni tek-

mi je na stadionu ob jezeru Haj-
duk iz Splita premagal domače-
ga Rudarja z rezultatom 2:0. 
Pred več kot 2500 gledalci je 
tekmo sodil Velenjčan Miro Si-
tar. 

Na zasneženem igrišču nogo-
metaši niso mogli pokazati vseh 
svojih sposobnosti, kljub temu 
so številni ljubitelji nogometa in 
navijači Hajduka videli na „de-
lu" nekatere najboljše jugoslo-
vanske nogometaše. Nogome-
taši Rudarja so se dobro upirali 
prvoligašem, saj je tem šele pro-
ti koncu tekme uspelo doseči 
dva jjola. Strelec prvega gola je 
bil Zungul, drugega pa je dose-
gel Zlatko Vujovič. Velenjčani 
niso igrali podrejene vloge, saj 
so napadalci izvedli nekaj uspeš-
nih akcij in nekajkrat nevarno 
ogrozili gol Splitčanov. 

Za Hajduka so igrali: Katali-
nič, Budimčevič, Peruzovič, Ro-
žič, Mužinič, Petrinovič, Boljat, 
Žunguh Luketin, Djordjevič, 
Čop, Šurjak, Kolinič, Zlatko 
Vujovič, Zoran Vujovič, Du-
plančič in Major. 

Za Rudarja: Lazič, Djurič, 
Softič, Kuzmanovič, Roman 
Frangeš, Bešvin, Stevanovič, 
Puklič, Hohnec, Nedeljkovič, 
Komenič, Tošič, Markovič in 
Bradaška. 

• MALI NOGOMET 
Pokal Kladivarju 

Občinska telesnokulturna 
skupnost in šolsko športno dru-
štvo Rudarskega šolskega centra 
Velenje sta v Rdeči dvorani pri-
redila prvi turnir v malem nogo-
metu za pokal Občinske te-
lesnokulturne skupnosti Vele-
nje. 

Sodelovalo je 30 ekip šport-
nih klubov, TOZD, krajevnih 
skupnosti, JLA, šol, mladinskih 
aktivov iz raznih krajev Sloveni-
je-

V zanimivih srečanjih, ki sta 
jih sodila Sitar in Šmid je pokal 
osvojila ekipa Kladivaija iz Ce-
lja. 

Rezultati: polfinale - Sava 
(Kranj):Kladivar B 3:2 (1:1), 
Kladivar ' A: Avto prevozniki 
(Maribor) 2:1 (1:1), finale -
Kladivar A:Sava 3:0. 

Končni vrstni red: 1. Kladi-
var A (Celje), 2. Sava (Kranj), 
3. Avtoprevozniki (Maribor), 4. 
Kladivar B„ 5..Kmetijski kombi-
nat Ptuj. 

• STREL JAN JE 
Velenje in H. Bola 

zmagovalca 
V finalnem tekmovanju do-

pisne lige v streljanju z zračnim 
orožjem, ki je bilo v Ljubljani, 
so strelci Velenja dosegli odli-
čen uspeh. V streljanju s pištolo 
so Velenjčani dosegli-prvo me-
sto ekipno pred Olimpijo in 
osvojili memorialni pokal Evge-
na Žiberne. 

Hinko Bola je postal zmago-
valec med posamezniki, pred 
klubskim kolegom mladinskim 
republiškim prvakom Rajkom 
Srdičem. Za ekipo „Mrož" iz 
Velenja so streljali - Hinko Bo-
la 379, Rajko Srdič 376, Franjo 
Zučko 368, Jurij Mogilnicki 
365. 

V streljanju z zračno puško 
je bila ekipa Velenja četrta. 
Zmagali pa so strelci iz Slovenj 
Gradca, med posamezniki pa 
Franc Kuster (SI. Gradec). 

Rezultati: pištola - ekipno: 
1. Mrož Velenje 1488, 2. Olim-
pija 1476, 3. Postojna 1408, 4. 

Z nogometnega srečanja NK Rudar:NK Hajduk — Slaviša Zungul, 
Roman Frageš in Mehmet Softič v boju za žogo. 

Domžale 1373, 5. Ljubljana 
1362. 

Posamezniki: 1. H.- Bola 
(Vel.) 379, 2. Rajko Srdič 
(Vel.) 376, 3. Planine (Olimpi-
ja) 372, 4. Vrsaj (Ljublj.) 371, 
5. Gaber (Olimp.) 371, 7. Fra-
njo Zučko (Vel.) 368, 10. Jurij 
Mogilnicki (Vel.) 365. 

• PLAVANJE 
Lep uspeh 

M. Gaberška 
Na velikem mednarodnem 

plavalnem mitingu na Ravnah, 
kjer so nastopili mladi plavalci 
iz več držav, se je izkazal tudi 
mladi plavalec Velenja Matjaž 
Gaberšek. 

V plavanju na 100 m prsno je 
bil tretji s časom 1:22,72 za 
nemškim in italijanskim plaval-
cem, na 200 m prsno pa je bil 
drugi s časom 2:54,72. 

• SMUČARSKI SKOKI 
80 skakalcev 

v Velenju 
Skakalni smučarski klub Ve-

lenje je kljub skromni snežni 
odeji uspešno izvedel medklub-
sko tekmovanje na 45 metrski 
skakalnici. .Sodelovalo je več 
kot 80 skakalcev iz raznih kra-
jev Slovenije. V konkurenci 
mlajših mladincev je tekmo-
vanje veljalo za pokal Slovenije, 
zmagal pa je Jemec iz Jesenic, 
izkazal se je tudi domačin Ja-
vornik, ki je osvojil tretje me-
sto. 

Najdalj in najlepše je skakal 
Danilo Pudgar (43 in 41,5 me-

trov). Pokrovitelj prireditve je 
bilo Turistično društvo Velenje. 

Rezultati: mlajši mladinci: 1. 
Jemec (Jesenice) 211,9 (42,5, 
41), 2. Bizjak (Kranj) 186 (37, 
38), 3. Javornik (Vel.) 185 (37, 
37,5), 4. Vesel (Kranj) 177,8, 
5. Dobrave (Ljubno) 167,1. 

Starejši mladinci: 1. Mihev 
(Ilirija) 200,9 (38, 40,5), 2. 
Kmetič (Vel.) 139,1 (31,5, 30), 
3. Zapečnik (Črna) 136,8 (31, 
31), 4. Magdalenič (Mrb.) 
136,8 (32,5, 29,5), 5. Čremož-
nik (Andraž) 127,6 (30,29). 

Člani: 1. Danilo Pudgar 
(Črna) 230,8 (43, 41,4), 2. Ko-
larič (JLA) 217,0 (42, 40,5), 4, 
Čeh (Vel.) 201,1 (40,5, 38,5), 
5. Kaker (Črna) 194,8 (37,40). 

OCENILI BODO 
ŠPORTNO-REKREATIVNC 

DEJAVNOST 
V LETU 1976 

Člani k o m i s i j e za rekreacijo 
in oddih pri občinskem svetu 
Zveze sindikatov Slovenije Ve-
lenje bodo na današnjem sestan-
ku, ki bo ob 16. uri v zgradbi 
sodišča, ocenili športno-rekre-
ativno dejavnost v lanskem letu. 
Obravnavali bodo še pravila za 
organizacijo delavskih športnih 
iger in trim akcij v letu 1977 ter 
se pogovorili o izvedbi občin-
skega sindikalnega prvenstva v 
veleslalomu. Poleg tega se bodo 
na seji dogovorili tudi o pode-
litvi pokalov in diplom najbolj-
šim ekipam in posameznikom v; 
preteklem letu. Podelili jih bo-
do predvidoma prihodnji me-
sec. S. V. 

Moje srečanje z vojakom 
Bilo je lepega sončnega dne. Stala 

sem na stopnicah in gledala po trav-
nikih. Zamislila sem si, kako lepo je 
živeti v miru. Živimo v lepo urejenih 
krajih, imamo dovolj hrane, v dvora-
nah si lahko ogledamo veliko pred-
stav. 

Ko sem na vse to mislila, nisem 
opazila, da kdo prihaja. Kar na-
enkrat zaslišim: „Zdravo!" Pred me-
noj je stal vojak, oblečen v zeleno 
uniformo, na nogah je imel lepo oči-
ščene škornje, pokrit je bil s titov-
ko, na kateri je žarela rdeča zvezda. 
Ponudil mi je roko. A jaz sem se ga 
bala; mislila sem si: , ,Zdaj se je pa 
začela vojna." Takrat sem se še bolj 
odmaknila. Pristopil je in dejal: , .Za-
kaj se me bojiš, ničesar ti ne bom 
storil, saj ni vojna, le na dopust pri-
hajam." Tedaj sem mu tudi jaz po-
dala roko. Zaprosil mc je za skodeli-
co vode. Povabila sem ga v hišo. Ma-
ma mu je hitro postregla. Prosila 
sem ga, če mi lahko odgovori na ne-
kaj vprašanj. Začel je pripovedovati: 
„Doma sem iz Skornega, vojaški rok 
pa služim v Srcmski MiUovicL" Te-
daj sem se zamislila, zakaj sploh slu-
ži vojaški rok. In to sem ga kasneje 
tudi vprašala. Odgovoril mi je : 
„Vsak dan moramo misliti na vojno, 
pripravljeni moramo biti tudi za boj, 
da se lahko vsak trenutek upremo 

sovražniku, ki bi se hotel polastiti 
naše zemlje; očuvati moramo to , kar 
so nam že priborili naši borci, da bo-
mo to lahko čim dlje uživali." 

NAGRAJENI SPISI 
Učenci osnovnih šol z ob-

močja občine Velenje so pisali 
ob 22. decembru - dnevu JLA 
šolske naloge. Občinski štab teri-
torialne obrambe občine Velenje 
je učence, ki so napisali najbolj-
še spise, nagradil. 

Knjižne nagrade so prejeli Ida 
Kamenik, učenka 7. b razreda 
osnovne šole Bratov Letonje 
Šmartno ob Paki, Julija Guben-
šek in Andreja Lipičnik, učenki 
& b razreda osnovne šole Anton 
Aškerc Velenje ter Emil Štr-
benk, učenec 8. razreda osnovne 
šole Biba Roeck Šoštanj v 

Tedaj sem spoznala, Qa moramo 
vojake resnično ceniti in jih spošto-
vati ter jim pomagati. 

Zato jim ob dnevu JLA vsi iskre-
no čestitamo in obljubimo, da j im 
bomo vedno pripravljeni pomagati. 

Ida Kamenik, 7.b 
OS BRATOV LETONJE 

Šmartno ob Paki 
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VAŠ 

OBVEŠČEVALEC 

UGODNO PRODAM garderob-
no omaro in črno-bel televi-
zor. Franc Mlakar, Foitova 4, 
Velenje. 

PRODAM AVTO Škoda 
1000 MB, letnik 1966 za 
6500 dm ali po delih. Naslov 
v uredništvu. 

LOVSKA PSIČKA jelenje-rjave 
barve, pasme brak jazbečar, 
je bila pogrešana 29. no-
vembra. Psička sliši na ime 
Jeza. Najditelj dobi visoko 
nagrado. Salobir Marjan, Ker-
snikova 29, Velenje. 

REDNI KINO VELENJE 
28. 1. - petek ob 17.30 in 

19.30, ODRSKE LUČI - ame-
riška drama. Režija: Charles 
Chaplin. / igrajo: Charles 
Chaplin, Claire Bloom 

29. 1. - sobota ob 17.30 in 
19.30, ODDALJENA TRO-
BENTA - ameriški vestem. Re-
žija: Raul Walch. Igrajo: Try 
Domahne 

30. 1. - nedelja ob 17.30 in 
19.30, ODDALJENA TRO-
BENTA - ameriški vestem. 

3 1 . 1 . - ponedeljek ob 17.30 
in 19.30, ameriški fantastični 
film ZELENO SONCE. Režija: 
Richard Fleischer. Igrajo: 
Charlton Heston, Edvvard G. 
Robinson. 

1. 2. - torek ob 17.30 in 
19.30, MANEKENKA IN MI-
NISTER - francoski barvni. 
Režija: Pierre Aramier. Igrajo: 
Alain Delon, Sydne Rome 

2. 2. - sreda ob 17.30 in 
19.30, MANEKENKA IN MI-
NISTER - francoski barvni 
film. 

3. 2. - četrtek ob 17.30 in 
19.30, MOŽ Z ULICE DELI 
PRAVICO - kriminalka. Reži-
ja: Umberto Lenzi. Igrajo: 
Henri Silva, Rajmond Pelegrin 

KINO DOM KULTURE VE-
LENJE 

31. 1. - ponedeljek ob 20. 
uri, ŠOLA ŽIVLJENJA - ame-
riška drama. Režija: Michael 
Schultz. Igrajo: Glynn Tur-
mann, Lavvrence Hilton 

KINO TOPOLŠICA 
30. 1. - nedelja ob 15. uri, 

ODDALJENA TROBENTA -
ameriški vestem. Režija: Raul 
Walch. Igrajo: Try Domahne 

MLADINSKA KNJ IGA 
VELEN J E 

išče 

H O N O R A R N E G A 
AKV IZ ITER JA 

za prodajo knjig na terenu. 

Zaželeno je lastno vozilo. 
Vsa pojasnila dobite v Mla-
dinski knjigi Velenje. 

' 1 

Koliko davka bomo plačali? 
Najkasneje do 31. januarja 1977 

je treba vložiti napovedi za odmero 
davkov občanov za leto 1976 za za-
vezance, katerim se odmerja davek 
po preteklem letu in za leto 1977 za 
zavezance, katerim se odmerjajo 
davki vnaprej za tekoče leto. 

Skupščina SR Slovenije je na svo-
jem zadnjem zasedanju v letu 1976 
spremenila in dopolnila zakon o 
uvedbi in stopnjah republiških dav-
kov in taks, na osnovi katerega 
bomo letos plačevali davek od skup-

če znaša letna 
osnova din 
nad do 

10.000 
10.000 20.000 
20.000 30.000 
30.000 40 .000 
40.000 50.000 
50.000 60.000 

- 60.000 70.000 
70.000 80.000 
80.000 90.000 
90.000 100.000 

100.000 120.000 
120.000 150.000 
150.000 200.000 
200.000 500.000 
500.000 1.000.000 

1.000.000 

nega dohodka občanov za leto 
1976. 

Davek od skupnega dohodka ob-
čanov za leto 1976 ne bodo plačali 
vsi tisti, ki so lani zaslužili manj kot 
70.000 dinarjev. Tisti, ki so zaslužili 
več, bodo k neobdavčeni osnovi ( to 
je 70.000 din), prišteli lahko še po 
25.000 din za vsakega otroka (če 
vzdržujejo otroka, ki je mo ten v 
telesnem ali duševnem razvoju 
37.500 din) oziroma po 20 .000 din 
za drugega vzdrževanega družin-
skega člana. 

znaša davek 

300 + 
700 + 

1.200 + 
1.800 + 
2.500 + 
3.400 + 
4 .500 + 

. 6 . 1 0 0 + 
8.400 + 

11.400 + 
19.400 + 
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57 .900 + 

219.900 + 
504.900 + 

din + 
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7 od presežka 
9 od presežka 

11 od presežka 
16 od presežka 
23 od presežka 
30 od presežka 
40 od presežka 
45 od presežka 
50 od presežka 
54 od presežka 
57 od presežka 
60 od presežka 

nad 
nad 
nad 
nad 
nad 
nad 
nad 
nad 
nad 
nad 
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nad 
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nad 1 
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Republiška skupščina pa je tudi 
že sprejela lestvico za odmero davka 

g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n ' 
g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j p 

gorenje gorenje goren je goren je gorenje 
g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e 

g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e 

GORENJE TGO VELEN JE 
Komisija za medsebojna razmerja delavcev 
TOZD CHROMMETAL 

objavlja 
prosto delovno mesto 

MOJSTER 
« 

Pogoji: 
- laboratorijski tehnik ali laborant 
- 2 leti delovnih izkušenj 

Kandidati naj pošljejo prijave kadrovski operativi GORENJE 
TGO Velenje. 
Rok za prijavo je 15 dni od dneva objave. 

gorenj* gorenje gorenje gorenje gorenje 
goren je goren je g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j « 

goren je goren je g o r e n j e goren je g o r e n j « 
g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e 

goren je goren je goren je goren je goren je 

od skupnega dohodka občanov, ki 
ga bodo dosegli v letu 1977. 

K0C VELENJE 
TOZD MODNI SALON 

• # /#####/## /####/###/########/ '"#" / /« ' • 

Velenje, Koroška 46/a S 5 
objavlja x g 

prosta delovna mesta 

KV Š I V I L J IN KROJAČIC. 5 
S Nastop službe takoj ali po dogovoru. ^ 

Kandidati naj vložijo svoje prijave v roku 15 dni na zgornji ^ 
naslov. * 

W 
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RUDARSKO 
ELEKTROENERGETSKI 
KOMBINAT 
VELENJE 
Tozd Plastika in zaščitna sredstva 

Komisija za medsebojna razmerja delavcev 
v združenem delu 
TOZD Plastika in zaščitna sredstva 

razpisuje prosto delovno mesto 

VODJA VZDRŽEVANJA 

Pogoji: 
- srednja tehnična šola strojne ali elektro smeri, 
- 5 let delovnih izkušenj na podobnih delovnih mestih. 
Poskusno delo traja 40 dni. 
Rok prijave je 8 dni po objavi. 
Pismene prijave sprejema kadrovsko-socialni sektor REK 1 
VELENJE, Rudarska 6. 

iiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiHiiiimimiiiiiiiiiiiiiiiiiiii*iiiiiii*iiiiiiitiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiuiiiiimiiiiiii5 

TRGOVSKO PODJETJE nama 
L JUBL JANA 

TOZD VELEBLAGOVNICA VELEN J E 
'r • 

objavlja 
prosta delovna mesta za 

SAMOPOSTREŽNO TRGOVINO na Koroški cesti: 

1. ODDELKOVODJO SAMOPOSTREŽBE 
2. NAMESTNIKA ODDELKOVODJE SAMOPO- S 

STREŽBE 
3. PRODAJALCE Ž IV ILSKE STROKE 
4. M E S A R J A - S E K A C A • 
Pogoji: / 
pod 1. - poslovodska ali komercialna šota. 3 leta prakse v stroki na | 

podobnem delovnem mestu, potrdilo o nekaznovanju, potrdilo o 2 
opravljenem tečaju za pridobitev osnovnega znanja o higieni živil, j 
poskusno delo 3 mesece; 

pod 2. - poslovodska ali komercialna šola, 1 leto prakse v stroki na S 
podobnem delovnem mestu, potrdilo o opravljenem tečaju za pri- J 
dobitev osnovnega znanja o higieni živil, poskusno delo 2 meseca; j 

pod 3. — šola za prodajalce živilske ali mešane stroke, potrdilo o i 
opravljenem tečaju za pridobitev osnovnega znanja o higieni živil, \ 
poskusno delo 1 mesec; • 

pod 4. — poklicna živilska šola, potrdilo o opravljenem tečaju za l 
pridobitev osnovnega znanja o higieni živil, poskusno delo 2 mese- i 
ca. 

Delo za nedoločen čas. . 
Ponudbe s kratkim življenjepisom in dokazili o izobrazbi in praksi 
sprejema 
KADROVSKO SOCIALNA SLUŽBA podjetja, Ljubljana, Tomšičeva • 

= J 2, 15 dni od dneva objave. 

GORENJE TGO VELENJE 
£ Komisija za medsebojna razmerja delavcev 

TOZD VZDRŽEVANJE 

objavlja 
5 prostih delovnih mest 

UPRAVL JALEC ENERGETSKIH NAPRAV 
Poleg splošnih pogojev morajo kandidati izpolnje -
vati še naslednje pogoje: 
— KV delavec elektro ali strojne stroke 
— opravljen strokovni izpit za opravljanje energetskih naprav 

(po Ur. listu SFRJ 4 7 / 6 4 in 46 /65) 
— 1 leto delovnih izkušenj 
Kandidati naj pošljejo prijave kadrovski operativi GORENJE 
TGO Velenje. 
Rok za prijavo je 15 dni od dneva objave. 

Na podlagi 162. člena zakona o davkih občanov (Uradni list 
SRS, št. 2 1 - 2 2 4 / 7 4 , 3 9 - 4 6 8 / 7 4 , 5 - 1 8 0 / 7 6 in 
10—381/76) izdaja davčna uprava skupščine občine VE-
LENJE 

POZIV 
k vložitvi napovedi za odmero davkov občanov 

za leto 1976 za zavezance, katerim se odmerjajo davki po 
preteku leta in za leto 1977 za zavezance, katerim se odmer-
jajo davki vnaprej za tekoče leto. Napoved je treba vložiti do 
vključno 31. januarja 1977. 

Napoved za odmero davkov morajo vložiti: 
Za leto 1976 

1. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega 
opravljanja obrtnih in drugih gospodarskih dejavnosti, ka-
terim se davek odmerja po dejanskem odhodku, o dohod-
kih doseženih v letu 1976; 

2. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega 
opravljanja intelektualnih storitev, katerim se davek od-
merja po dejanskem dohodku, o dohodkih doseženih v 
letu 1976; 

3. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz avtorskih pravic, 
patentov in tehničnih izboljšav, katerim se davek odmerja 
po dejanskem dohodku, o dohodkih doseženih v letu 
1976; 

4. Zavezanci davka na dohodke od premoženja in premo-
ženjskih pravic o dohodkih doseženih v letu 1976. Pod 
navedeno obliko davka spadajo tudi dohodki, doseženi z 
oddajanjem stanovanjskih ali poslovnih prostorov oziroma 
zgradb v najem ter dohodki od podnajemnin, dohodki od 
oddajanja opremljenih sob pa le, če doseženi dohodek 
presega 3.000,00 dinarjev; 

5. Zavezanci davka od premoženja — na posest gozdnega 
zemljišča za leto 1976. Napoved morajo vložiti občani, ki 
se po določbah zakona o kmetijskih zemljiščih (Uradni 
list SRS, št. 2 6 / 7 3 in 24 /75) ne štejejo za kmeta, če 
posedujejo več kot 0,5 ha gozdnega zemljišča in če njihov 
dohodek v letu 1976 presega 20.000,00 dinarjev oziroma 
skupni dohodki vseh družinskih članov presegajo 
10.000,00 dinarjev letno na družinskega člana; 

6. Zavezanci davka iz skupnega dohodka občanov o dohod-
kih, prejetih v letu 1976. Napoved morajo vložiti občani, 
katerih skupen čisti dohodek v letu 1976 presega 
70.000,00 dinarjev; 

7. Zavezanci posebnega prispevka po 23. členu zakona o po-
kojninskem in invalidskem zavarovanju za leto 1976, če 
so njihovi dohodki iz naslova pokojnine skupno z dohodki 
iz delovnega razmerja, samostojne dejavnosti ali dela na 
podlagi pogodbe o delu v letu 1976 presegli 84.504,00 
dinarjev in pod pogojem, da so v skupnem dohodku ostali 
dohodki brez pokojnine, udeleženi z več kot 12.675,60 
dinarja. 

Napoved vložijo: 

— zavezanci iz 1. točke, ki imajo poslovni prostor pri davčni 
upravi občine, na katere območju je poslovni prostor; 
ostali zavezanci, ki nimajo poslovnega prostora, pa pri 
davčni upravi občine v kateri imajo stalno prebivališče, če 
pa zavezanec nima stalnega prebivališča na območju obči-
ne na katerem ga imajo njegovi družinski člani, pa pri 
davčni upravi občine, na katere območju imajo stalno 
prebivališče njegovi družinski člani; 

— zavezanci iz 2. in 3. točke pri davčni upravi občine v 
kateri imajo stalno prebivališče, če pa zavezanec nima 
stalnega prebivališča na območju občine na katerem ga 
imajo njegovi družinski člani, pa pri davčni upravi občine, 
na katere območju imajo stalno prebivališče njegovi dru-
žinski člani; 

— zavezanci iz 4. točke, če gre za dohodke od nepremičnin 
pri davčni upravi občine, na katere območju nepremič-
nina leži, če gre za dohodke od nepremičnin pri davčni 
upravi občine, na katere območju nepremičnina leži, če 
gre za dohodke od premičnin, pa pri davčni upravi 
občine, v kateri imajo stalno prebivališče; 

— zavezanci iz 5. točke pri davčni upravi občine, na katere 
območju leži gozdno zemljišče; 

— zavezanci iz 6. in 7. točke pri davčni upravi občine, na 
katere območju so imeli v letu 1976 najdalj stalno 
prebivališče. 

Za leto 1977 
1. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega 

opravljanja obrtnih in drugih gospodarskih dejavnosti, ka-
terim se odmerja davek v pavšalnem letnem znesku za leto 
1977; 

2. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega 
opravljanja intelektualnih storitev, katerim se odmerja 
davek v pavšalnem letnem znesku za leto 1977. 

Napoved vložijo: 
— zavezanci iz 1. točke, ki imajo poslovni prostor pri davčni 

upravi občine, na katere območju je poslovni prostor; 
ostali zavezanci, ki nimajo poslovnega prostora, pa pri 
davčni upravi občine v kateri imajo stalno prebivališče, če 
pa zavezanec nima stalnega prebivališča na območju 
občine na katerem ga imajo njegovi družinski člani, pa pri 
davčni upravi občine, na katere območju imajo stalno 
prebivališče njegovi družinski člani 

— zavezanci iz 2. točke pri davčni upravi občine v kateri 
imajo stalno prebivališče, če pa zavezanec nima stalnega 
prebivališča na območju občine na katerem ga imajo nje-
govi družinski člani, pa pri davčni upravi občine, na 
katere območju imajo stalno prebivališče njegovi dru-
žinski člani. 

i 
Napoved za odmero davkov je treba vložiti na predpisanem 
obrazcu, ki se dobi pri davčni upravi občine. 
Pozivamo zavezance, da napovedi vložijo v roku, določenem 
v tem pozivu, ker bo za nepravočasno vložitev napovedi 
odmerjeni davek povečan za 10 odstotkov oziroma najmanj 
100 dinarjev, zavezancem, ki ne vložijo napovedi pa za 20 
odstotkov oziroma najmanj 200 dinarjev. 

SKUPŠČINAOBČINE 
DAVČNA UPRAVA 

J 



ČAKAJO NA SNEG. Smučarski klub Velenje je 
želel v začetku tega tedna organizirati smučarski 
tečaj za začetnike. Žal, je v ponedeljek blizu sto 
otrok zaman prišlo na smučišče v Šalek, ker tudi 
tam snega ni bilo dovolj. Začetnike so potolažili, 
da bodo tečaj organizirali-takoj, ko bo sneg. 

OD BESED K DEJANJEM - Že velikokrat so na 
sestankih govorili, da je treba razširiti podaljšek 
Tomšičeve ceste na Koroško cesto, saj prihaja na 
tem odseku večkrat do nesreč. Ker menda z last-
niki stanovanjske hiše, ki je v napoto, niso našli 
skupnega jezika, bo sprejet odlok o ugotovitvi 
splošnega interesa zemljišča. 

PREŽIHOVO CESTO SPET UREJUJEJO -
Močna otoplitev, ki je skorajda pobrala ves sneg, 
je omogočila nadaljevanje del pri urejanju nove 
Prežihove ploščadi v središču Velenja. V začetku 
tega tedna so na cesti „zrastle" ulične svetilke, če 
pa bo vreme še naprej tako ugodno, bodo dela 
prav gotovo še pospešili. 

VELENJSKA SKUPINA AVE, ki se je med lan-
sko turnejo po Jugoslaviji razkropila, si še ni 
opomogla. Od skupine, ki od tedaj tudi ne na-
stopa več, je ostal le njen vodja Rajko Djordjevič, 
tudi njihov kombibus je viden na velenjskih uli-
cah pa tudi tu in tam kakšen plakat, kot naš nai 
sliki. „Ujeli" smo ga na Prešernovi cesti. 

! 

Govore 
naj dejstva 
Komentar „Zakaj tako? " , ki smo 

ga objavili pred tednom dni je, kot 
lahko ugotavljamo, vzbudil kar pre-
cejšnjo pozornost. Tudi sicer smo 
bili v uredništvu zadnje dni deležni 
več vprašanj. Tudi taka so bila 
vmes: Zakaj smo tako pozno pisali o 
uničenju življa v Paki in Savinji? 
Zakaj smo pisali samo o stališčih 
Gorenja? Zakaj smo tako odločno 
trdili, da izlitju strupenih odplak iz 
tovarne gospodinjske opreme Go-
renje v Pako in Savinjo ni botrovala 
brezbrižnost ali celo malomarnost? 

V komentarju tedna smo zapisali, 
„da imamo strokovnjake in organe, 
ki morajo povedati, zakaj je prišlo 
do izlitja strupenih odplak v Pako!" 
Ker smo tednik, nismo želeli - ra-
zumljivo — ponavljati navedb, ki jih 
je pred tem še objavilo dnevno časo-
pisje, posebej tudi zategadelj ne, ker 
nismo mogli nikjer zaslediti uradnih 
ugotovitev, mnenj oziroma pojasnil 
o vzrokih izlitja strupenega cianida 
in obsega ter višine škode. 

Tisti dan, ko smo pisali 
„Komentar tedna", so nam bila 
znana le stališča tovarne gospodinj-
ske opreme Gorenje Velenje, pred-
stavniki Gorenja pa so - kot ste 
lahko tudi sami prečitali - zatrje-
vali, da je prišlo do izlitja strupenih 
cianidov v Pako in naprej v Savinjo 
;aradi okvare na elektrokrmilnem 
sistemu. Zato smo tudi zapisali, „da 
- kot kaže - temu posegu v naravo 
in človekovo okolje ni botrovala 
brezbrižnost ali celo malomarnost." 

Šele 21. januarja 1977, ko je izšel 
že omenjeni komentar tedna „Zakaj 
tako? ", so nam z Občinskega 
javnega tožilstva Velenje sporočili, 
da so na podlagi kazenske ovadbe 
Uprave javne varnosti Celje zahtevali 
pri Občinskem sodišču Velenje pre-
iskavo proti trem delavcem Gorenja 
zaradi suma storitve kaznivega 
dejanja zoper splošno varnost. 

Prepričani smo, dbo preiskava od-
govorila na več vprašanj, ki so bila 
zastavljena te dni, posebej pa tudi 
na vse tiste trditve, ki smo jih lahko 
prebrali v sredstvih javnega obvešča-
nja oziroma slišali in prebrali na pro-

, testnih zborovanjih in vožnjah. 
Vsi skupaj moramo izvedeti, za-

kaj in kako je prišlo do izlitja stru-
penih cianidov v Pako in kdo je 
oziroma so odgovorni za to ter 
kakšne so posledice. 

Pričakujemo, da bomo lahko v 
prihodnje sproti poročali o ugoto-
vitvah preiskave. 

M. L. 

VOZIL PO LEVI 
Voznik avtobusa CE 6 5 4 - 4 0 

Martin Žagar je peljal 23. ja-
nuarja iz Prelog proti Pesju. Ko 
je pripeljal do železniškega nad-
voza, je opazil da mu vozi iz 
nasprotne strani, po njegovi 
strani voznik osebnega avto-
mobila CE 716-41 Martin 
Šuštaršič. Umaknil seje skrajno 
desno, a trčenja ni uspel prepre-
čiti. Voznik Suštarčič se je te-
lesno poškodoval, odvzeli pa so 
mu tudi kri za preiskavo vinje-
nosti. 

Odrejena preiskava proti trem delavcem Gorenja 
Občinsko javno tožilstvo Velenje zahtevalo preiskavo proti Jožetu Leskovšku, Radu Miloševiču in Francu Centrihu, delavcem Gorenja, zaradi suma 
storitve kaznivega dejanja zoper splošno varnost - izlitja strupenih odplak 24. decembra lani v Pako in naprej v Savinjo - Organi za notranje zadeve 

morajo ugotoviti, kdo je bil zraven vodje Jožeta Leskovška še odgovoren za organizacijo, dela čistilne naprave 

V četrtek, 20. januarja 1977, 
je Občinsko javno tožilstvo Ve-
lenje na podlagi kazenske ovad-
be Uprave javne varnosti Celje z 
dne 10. 1. 1977. in obsežnega 
dokaznega gradiva zahtevalo pri 
Občinskem sodišču Velenje 
preiskavo proti trem. delavcem 
tovarne gospodinjske opreme 
Gorenje zaradi suma storitve 
kaznivega dejanja zoper splošno 
varnost po členu 273/4 v zvezi 
s členom 268/3 in 4 kazenske-
ga zakonika, in sicer zoper: 
• Jožeta Leskovška, rojenega 

2. 7. 1944 v Celju, stanujo-
čega v Pongracu 83, Griže pri 
Žalcu, kemijskega tehnika, 

• Rada Miloševiča, rojenega 6. 
9. 1952 v Lečah (SR Srbija), 
stanujočega Jenkova 17-d 
Velenje, strojnika, in 

• Franca Centriha, rojenega 
10. 4. 1944 v Slivnici, stanu-
jočega Mali vrh 37 a Šmartno 
ob Pakr, strojnika. 

J 02E LESKOVŠEK, 
vodja čistilne naprave v Gore-
nju je osumljen, da kot odgo-
vorna oseba iz malomarnosti ni 
skrbel za brezhibnost in delova-
nje naprave za varstvo pred 
strupi. S tem je povzročil nevar-
nost za premoženje precejšnje 
vrednosti, nastala pa je tudi 
velika premoženjska škoda. 
Jože Leskovšek namreč v letu 
1976 ni poskrbel za sprotno in 
dokončno odpravo pogostnih 
napak na črpalkah in drugih 
bistvenih delih čistilne naprave, 
čeprav je bil na pomanjkljivosti, 
kot navaja kazenska ovadba, 
vsakodnevno sproti obveščen iz 
obratnega dnevnika galvanike. 
Predvsem pa ni poskrbel, da bi 
deloval zvočni signal, ki avto-
matsko opozarja na kritično 
raven koncentrata odplak v ba-
zenih, nadalje ni poskrbel, da bi 
elektrode, ki1 signalizirajo kon-
centracijo cianida, brezhibno 
delovale. 

Zaradi neodpravljenih napak 
pa je čistilna naprava 24. 12. 
1976 popolnoma odpovedala. 
Kljub temu pa Jože Leskovšek 
ni prevzel osebnega vodstva- in 
nadzorstva nad delovanjem či-
stilne naprave in nad tam za-
poslenimi delavci, ni organiziral 
sprotne laboratorijske kontrole 
cianidnih odplak pred odtokom 
v Pako, v skrajnem primeru pa 
tudi ni odredil ustavitve obra-
tovanja čistilnih naprav. 

Zaradi tega so nerazstrupljeni 
cianidi, ki so znatno presegli 
najvišjo dovoljeno koncentra-
cijo 0,001 mg/l, saj je znašala 
koncentracija tudi 54,6 mg/l. 

od 24. 12. 1976 do 29. 12. 
1^76 odtekali v Pako in od tam 
v Savinjo, kjer je prišlo do po-
gina rib in uničenja drugih živih 
organizmov od tovarne Gorenje 
v Velenju do Celja. Ribiške dru-
žine Šoštanj, Šempeter in Celje 
so utrpele škodo v znesku naj-
manj 1.000.000 din, kar je 
velika premoženjska škoda. 

RADO MILOŠEVIČ 
in FRANC CENTRIH, 

strojnika, pa sta osumljena, da 
sta iz malomarnosti s strupom 
povzročila nevarnost za pre-
moženje precejšnje vrednosti in^ 
je nastala velika premoženjska 
škoda. Kot Strojnika v čistilni 
napravi Gorenje sta od 24. 12. 
1976 do 20. 12. 1976 izpustila 
v reko Pako v nasprotju s pravili 
dela in brez predhodnih kon-
trolnih laboratorijskih analiz 
nerazstrupljene cianide, ki sta 
jih sama, na nestrokoven način, 
razstrupljala. Koncentracija 
le-teh je v znatni meri presegla 
najvišjo dovoljeno mejo, kar je 

imelo za posledico, da je prišlo 
do pogina rib in uničenja dru-
gih živih organizmov od tovarne 
Gorenje v Velenju do Celja. 

NAPAKE NA ČISTILNI 
NAPRAVI SO SE 

POJAVLJALE SKOZI 
VSE LETO 1976 

• Odplake so še 28. 12M976 
izkazovale koncentracijo ciani-
da 54,6 mg/l, se pravi, da bi 
bilo v primeru uporabe vode 
ogroženo zdravje in življenje 
ljudi. 

Iz raportne knjige in obratne-^, 
ga dnevnika Galvanike pa je 
mogoče razbrati, da so se pojav-
ljale napake na čistilni napravi 
skozi vse leto 1976 in da vodja 
čistilne naprave Jože Leskovšek 
ni poskrbel za dokončno odpra-
vo napak. 

UGOTOVITI 
KAZENSKO 

•ODGOVORNOST 
Preiskava, ki jo bo vodilo 

Občinsko sodišče Velenje, 

mora preveriti utemeljenost 
suma. da so Jože Leskovšek, 
Rado Miloševič in Franc Cen-
trih storili hudo kaznivo dejanje 
zoper splošno varnost. Med 
preiskavo pa bodo zbirali tudi 
dodatno dokazno gradivo, po-
trebno za popolno razjasnitev 
zadeve in za ugotovitev kazen-
ske odgovornosti vsakega po-
sameznika. 

• \ ^ 
V kazenski ovadbi Uprave 

javne varnosti Celje se nakazuje 
možnost, da obstoji vzročna 
zveza med izlitjem strupenih 
odplak v reko Pako ter med 
zaključkom poslovnega leta in 
uživanjem alkohola na delov-
nem mestu' in med delovnim 
časom. 

Občinsko javno tožilstvo 
Velenje je še zahtevalo od orga-
nov za notranje zadeve, da raz-
iščejo v tovarni gospodinjske 
opreme Gorenje, kdo je bil 
zraven vodje Jožeta Leskovška 
še odgovoren za organizacijo 
dela čistilne naprave. To je 

potrebno ugotoviti zavoljo tega,; 
ker izhaja iz kazenske ovadbe 
nedvoumno ugotovljeno dej-
stvo, da sta bila zaposlena v 
čistilni napravi delavca z ne-
ustrezno izobrazbo (eden celo 
samo s končanimi šestimi raz-
red] osnovne šole). 

Če bodo organi za notranje' 
zadeve morebiti ugotovili še 
odgovornost nadrejenih odgo-
vornih delavcev osumljenih, ki 
so v postopku, bo zahtevalo 
Občinsko javno tožilstvo Vele-
nje razširitev preiskave še na 
nove osumljence. 

Po končani preiskavi bo 
Občinsko javno tožilstvo Vele-, 
nje presodilo, kdo je odgovoren ! 
za izlitje strupenih cianidov v ^ 
Pako in Savinjo in bo. glede na 
rezultate preiskave, vložilo zo-; 
per krivce obtožnico pri Občin-
skem sodišču Velenje, ki bo , 
dokončno odločilo o njihovi 
kazenski odgovornosti. 

Prestopniki niso poznali počitnic 
Skupina štirih mladoletnikov je začela junija s „pohodi" po velenjskih delovnih kolekti-

vih - Prizanesli niso niti sošolcem - Kako je bilo vse to mogoče? 

V eni prejšnjih številk našega 
tednika smo že pisali, kako je 
skupina mladolet nikov vlomila 
v delovne prostore Integrala. 
Velenjski miličniki pa so ugo-
tovili, da to ni bilo njihovo 
ediho kaznivo dejainje. D. A., 
M. L., J. F., in Z. ki so sicer 
učenci osnovne šole Anton 
Aškerc v Velenju so s tatinskimi 
akcijami pričeli že 6. junija 
lansko leto. Takrat so namreč v 
popoldanskih urah prišli v pro-
store obrata pralnih strojev 
Gorenju ter odnesli signalni 
sprejemnik v vrednosti 1.800 
dinarjev. Zla žilica pa jim ni 
dala miru niti med letnimi po-
čitnicami, saj so v tem času 
kradli baker jz skladišč in ga 
prodajali v delovnih organizaciji 
Surovina. Na prvi dan šole, 4. 
september so zopet obiskali Go-
renje. Iz pisarn skladišča so 
odnesli svinčnike, razna orodja 
in komplet šestil v vrednosti 
3.300 dinarjev. Vlomili so tudi . 
v garažo ter prebrskali garde-
robne omare v skladišču, kjer 
pa na njihovo žalost niso našli 
nič uporabnega. Ta dan so 
„obiskali" tudi delovno organi-

zacijo Surovina, vlomili v pi-
sarno ter iz pisarniške mize od-
nesli svinčnike in značke. 25. 
septembra so si za žrtev ponov-
no izbrali tovarno Gorenje ter 
iz kopirnice odnesli pisarniški 
material. Tudi 16. oktobra so 
brskali v tovarni Gorenje. Iz pi-
sarne skladišča gotovih izdelkov 
so odnesli tri računalnike, 
usnjeno torbo za spise in bate-
rijske vložke v vrednosti 17.100 
dinarjev. Iz pisarne zunanjega 
reda pa so odnesli več svinčni-
kov, dva delovna plašča in na-
livna persa v vrednosti 1.140 
dinarjev. 

Njihova pustolovščina pa s 
temi dejanji še ni bila zaključe-
na. 31. oktobra' so vlomili v 
halo Modnega salona in odnesli 
električni vrtalni stroj, pisarni-
ški material, devet računalni-
kov, plinske vžigalnike in druge 
drobnarije v skupni vrednosti 
20.774 dinarjev. Se isti dan so 
vlomili v pisarno v delovni orga-
nizaciji Vcgrad in delovodji 
odnesli za 1.840 dinarjev knjig. 

Izkazali so se tudi takrat, ko 
smo v naši občini organizirali 

protestno zborovanje proti rav-
nanju avstrijskih oblasti nad 
našimi rojaki na Koroškem. 
Učencem petega razreda, ki so 
se te manifestacije udeležili, so 
premetali šolske potrebščine in 
odnesli 18 nalivnih peres in štiri 
pe resnice. 

Precej obširen spisek kazni-
vih dejanj kaže pri teh mlade-
ničih na vse premajhno udejst-
vovanje vseh vzgojnih dejav-
nikov. Zato bi se le-ti morali 
resno vprašati, kje je zatajilo 
njihovo delo. 

SPREGLEDAL 
UTRIPAJOČO LUC 

Voznik osebnega avtomobila 
CE 877-42 Ivan Klavčič je 
peljal 24. januarja iz Prelog 
proti Velenju. Ko je pripeljal do 
zapornic v Prelogah, je spregle-
dal utripajočo luč in zapeljal 
čez prehod, ko so se že spušča-
le zapornice. Pri tem je s pred-
n|im,delom avtomobila zadel v 
zadnjo zapornico in jo zvil. 
Vozniku so odvzeli vozniško 
dovoljenje. 

„NAS CAS", glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo Vele-
nje, s.p.o. Velenje - „Naš čas" 
je bil ustanovljen 1. maja 1965; 
do 1. januarja 1973 j e izhajal 
kot štirinajstdnevnik „Saleški ru-
dar", kot tednik pa izhaja „Naš 
čas" od 1. januarja 1973 naprej. 

Urejajo: Marijan Lipovšek 
(direktor in glavni urednik), 
Stane Vovk (v. d. odgovornega 
urednika), Mira Tamše, Boris 
Zakošek ter Niko Kupec in 
Dušan Lazar (tehnična ured-
nika). i 

Izhaja ob petkih - Uredništvo 
in uprava (63320) Velenje, Titov 
trg 2 / I I , poštni predal 89, tele-
fon (063) 850 08,7 - Brzojavni 
naslov: Informativni center Ve-
lenje - Žiro račun pri SDK 
Velenje 5 2 8 0 0 - 6 0 1 - 2 1 4 2 0 . 
Cena posameznega izvoda 3 di-
narje, mesečna naročnina 10 
dinarjev, letna 120 dinarjev (za 
inozemstvo 250 dinarjev) - Gra-
fična priprava CZP ..Dolenjski 
list" Novo mesto, Tisk CTP 
„Pravica - Dnevnik" - Tiskarna 
Ljudske pravice Ljubljana. 

Za „Naš čas' se po mnenju 
pristojnega organa, številka 
4 2 1 - 1 / 7 2 od 8.'februarja 1974, 
ne plačuje temeljnega davka od 
prometa proizvodov. 

Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. 

n 


